
İnönü Üniversitesinin Türkiye’nin köklü üniversitelerinden birisi 
olduğunu ifade eden Rektör Kızılay, “2017-2018 öğretim dönemine 
öğrenci sayımızı artırarak başladık. Şu anda öğrenci sayımız 47 bini 
aşmış durumda. 47 bin 111 öğrencimiz var. 2016’da 14 fakültemiz 
vardı. 2017’de üniversitemize iki yeni fakülte ekledik. Bunlar Spor 
Bilimleri ve Hemşirelik Fakülteleridir” dedi.2017 yılında üniversi-
tede altı yeni inşaata başladıklarını belirten Rektör Kızılay, şunları 
kaydetti: “Bunlardan ikisi hayır hizmetleriyle yapılacak proje. Yani 
bizim yatırım bütçemizden olmayan proje. Dört tanesi ise bizim kendi 
yatırım bütçemizden yaptığımız proje. Onkoloji Hastanesi en büyük 
projemiz. 217 yataklı çok büyük bir proje. Onkoloji Hastanemizin te-
melini attık. Dört aydır çalışma yapılıyor. İnşaat hızla devam ediyor. 
İnşaatımız iki yılda tamamlanacak. İnşallah kazasız belasız en güzel 

şekilde tamamlanır. 2018’de de insan kaynağı bakımından Onkoloji 
Hastanesinin hazırlıklarını yapacağız. 2019’da da hizmete açacağız. 
Bu altı inşaatın en büyüğü Onkoloji Hastanesi.”Amaçlarının reklam 
değil işin kendisini yapmak olduğunu dile getiren Rektör Kızılay, 
şöyle devam etti: “Bu altı inşaatın birincisi Onkoloji Hastanesi. İkin-
cisi biraz önce size bilgi verdiğim Organize Sanayi Bölgesi (OSB) 
Meslek Yüksek Okulu. 12 bin metrekarelik alanda yapılan büyük bir 
inşaat. İkinci OSB’ye küçük bir kampüs kuruyoruz. İnşaata başladık, 
inşaat devam ediyor. Üçüncü inşaatımız İktisadi ve İdari Bilimler Fa-
kültesinin yanına bir amfi blok yapıyoruz. O da kaba inşaatı çok ileri 
aşamalara geldi, nerdeyse kaba inşaatı bitmek üzere. Dördüncü inşa-
atımızda ihalesi yapıldı ama henüz temeli fiili olarak atılmadı. O da 
Yaşam Merkezi.”

2017 Yılı İnönü Üniversitesinde Dolu Dolu Geçti
İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kızılay, Malatya’da görev yapan ulusal ve yerel basın mensuplarıyla bir araya geldi. 
Basın toplantısında Rektör Kızılay, 2017 yılının acısıyla tatlısıyla önemli olaylara şahit oldukları bir yıl olduğunu belirterek, 
2018 yılının Türkiye ve dünya için barış, mutluluk içinde geçen bir yıl olması temennisinde bulundu.
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Muhtarlar Akademisi Diploma Töreni
İnönü Üniversitesi ile Malatya Büyükşehir Belediyesi tarafından ortaklaşa düzenlenen “Muhtarlar 
Akademisi Diploma Töreni” ile muhtarlara diplomaları verildi.

Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezinde düzenlenen törene, 
Gümrük ve Ticaret Bakanı 
Bülent Tüfenkci, Malatya 
Valisi Ali Kaban, İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, AK Parti 
Malatya Milletvekili Mustafa 
Şahin, Malatya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ahmet Çakır, 
Yeşilyurt Belediye Başkanı 
Hacı Uğur Polat, Malatya 
Emniyet Müdürü Ömer Urhal, 
AK Parti Malatya İl Başkanı 
Hakan Kahtalı, oda başkanları, 
akademik ve idari personel ile 
muhtarlık akademisinde eğitim 
gören muhtarlar katıldı.
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay, 
muhtarların milletin kılcal 
damarları olduğunu belirterek, 
“Toplumla devlet arasındaki 
ilişkiyi doğrudan kuran 
seçkin liderlerdir. Milletin 
değerlerini taşıyan toplumun 
seçilmiş temsilcileridir. Milli 
iradenin temsilcileridir” 
şeklinde konuştu. Rektör 
Kızılay, günümüzde; sürekli 
eğitim, hayat boyu öğrenme, 
hizmet içi eğitim her alanda 
çok önemli hale geldiğini 
ifade ederek, şunları söyledi: 
“Üniversitemizin birikimini; 
bu açıdan şehrimizin ve 
ülkemizin, insanımızın 
hizmetine sunmak temel 
amacımızdır. Üniversitemiz 42 
yıllık birikime, güçlü beşeri 
sermayeye sahiptir. Eğitim-
öğretim kapasitesi, araştırma 
faaliyetleri, kültür, sanat ve 
spor etkinlikleri ile şehrimize 
ve ülkemize değer katmaktadır. 
Üniversitemiz ile Malatya 
Büyükşehir Belediyesi, 
muhtar derneklerinin 
başkanları ile istişare ederek 
Muhtarlar Akademisi eğitim 

programını düzenledi. Mart 
ve nisan aylarında dört 
haftalık program başarıyla 
gerçekleştirildi. Bu program 
çerçevesinde muhtarlarımıza, 
alanlarında uzman olan 
öğretim üyelerimiz tarafından 
‘Beden Dili, İletişim, Devlet 
Teşkilatı, Resmi Yazışma, 
İnsan Kaynakları, Temel 
Hukuk Okuryazarlığı, 
Uyuşmazlık ve Arabuluculuk, 
Liderlik ve Girişimcilik’ 
konularında dersler verildi. 
Ayrıca ‘Vatandaşlık Bilinci 
ve Muhtarlar’, ‘Sağlık 
Hizmetlerine Ulaşma 
ve Muhtarlar’ ve ‘Kamu 
Güvenliği ve Muhtarlar’ 
konularında kapsamlı 
konferans, panel ve toplantılar 
düzenlendi. Eğitim programı 
sonrası sınav yapıldı. Sınavı 
başarıyla geçen muhtarlarımıza 
sertifikaları hemen hazırlandı 
fakat tören biraz gecikti. 
Bugün sertifikalarını veriyoruz. 
Derslere büyük bir ilgi ve 
titizlikle devam eden ve 
sertifika alan muhtarlarımızı 
kutluyorum. Programın 
düzenlenmesinde büyük emeği 
olan Prof. Dr. Abdulkadir 
Baharçiçek ve Daire Başkanı 
Murat Nalçacı’ya teşekkür 
ederim. Sayın Bakanım, 
muhtarlar akademisi sertifika 
verilmesi törenine ve 
üniversitemize teşriflerinizden 
dolayı teşekkür ediyorum. Tüm 
misafirlerimize sevgi, saygı ve 
muhabbetlerimi sunuyorum.”
“Eğitimin Yaşı Yoktur”
Malatya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Çakır 
da muhtarlık akademisi 
eğitimine üst düzey bir katılım 
olduğuna değinerek, “Bu da 
muhtarlarımızın işlerini ne 
kadar önemsediklerinin bir 

göstergesi. Eğitimin kesinlikle 
bir yaşı yoktur. Biz ne zaman 
öğrenmeyi bırakırsak o zaman 
yaşlanmaya başlıyoruz. Biz 
hiçbir zaman öğrenmeyi, 
araştırmayı bırakmayacağız, 
bu heyecanımızı 
kaybetmeyeceğimiz. 
Muhtarlarımız, toplumumuzun 
önderleri. Nereye gitsek 
muhtarlarımızla yapılması 
gereken işleri ve sorunları 
birlikte planlıyoruz. 
Muhtarlarımızla birlikte el 
ele çalışıyoruz. Bu programa 
katılmalarından dolayı teşekkür 
ediyorum. Muhtarlarımızın bu 
akademide aldıkları konuların 
hepsi elzem konular. Emeği 
geçen başta rektörümüz ve 
bütün hocalarımıza teşekkür 
ediyorum. Aynı şekilde mesai 
arkadaşlarıma da teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu.
AK Parti Malatya Milletvekili 
Mustafa Şahin de devleti en 
ücra köşelerde temsil eden 
makamın muhtarlık makamı 
olduğuna değinerek, “Ben 
de 20 yıl muhtarlık yapmış 
bir babanın evladıyım. O 
dönemlerdeki muhtarlık 
işleyişiyle şu andaki 
muhtarlığın ne kadar 
farklı olduğunun herhalde 
farkındayız. Başta sayın 
cumhurbaşkanımız bu güne 
kadar yapmış oldukları haftalık 
her faaliyeti her aktivitesi 
içerisinde mutlaka muhtarlarla 
bir gününün var olduğunu 
görüyoruz. Bu da işte devletle 
millettin kaynaşması devletle 
milletin bütünleşmesi ve 
devletle millettin barışık 
olması noktasındaki 
güzelliklerden bir tanesi” 
şeklinde konuştu.
Malatya Valisi Ali Kaban 
da dünyanın iki kutuplu 

olduğu bir zaman diliminde 
yönetimlerin sadece 
Türkiye’de değil eğer incelikle 
bakılırsa dünyanın her yerinde 
demir perdede ve demir 
perde dışında bütün liberal 
özgür dünyada genellikle 
hukuk ve mevzuat üzerinden 
okunduğunu belirterek, şunları 
kaydetti: “O zamanlar hukuk 
ve mevzuatın egemen olduğu 
zamanlardı ama iki kutuplu 
dünya bittikten sonra bir on yıl 
kadar tek kutupluluk devresi 
yaşandı. Arkasından şimdi 
çok kutupluluğu yaşıyoruz. 
Şimdi çok kutuplulukta 
da artık mevzuat ve kanun 
hükümlerinden ziyade daha 
çok toplumlarda oylaşmanın 
egemen olabilmesi için 
müthiş çalışmalar var. 
Ülkemizde de bu anlamda 
sayın cumhurbaşkanımızın 
inisiyatifiyle ciddi manada 
bir oydaşmayı arttırıcı 
müthiş çalışmalar yapılıyor. 
İşte o çalışmaların belki 
de en hassas olduğu 
yerlerden birisi muhtarlık 
müessesesi üzerinden yapılan 
çalışmalardır. O çalışmanın bir 
sonucudur ki toplumda gittikçe 
çok kutupluluğun bir doğal 
neticesi olarak daha hassas 
ve kavgaya hazır bir dünyada 
toplumun çimentosunun daha 
sağlam kalması gerektiği bir 
zamanda yapılan bu çalışmaları 
ancak kutlayabiliriz. Ben 
bu anlamda çok değerli 
akademin başındaki sayın 
rektörümüzün şahsında bütün 
akademisyenleri ve büyükşehir 
belediyemizin başkanı 
şahsında bütün büyükşehir 
belediyesi çalışanlarını 
tebrik ediyorum.” “Milletle 
Bütünleşen Muhtarların 
Çok Başarılı Olduklarını 

Görüyoruz”
Gümrük ve Ticaret Bakanı 
Bülent Tüfenkci ise 
muhtarların hayatın ve 
siyasetin kitabını yazmış olan 
insanlar olduğunu söyledi. 
Tüfenkci, il başkanlığı 
yaptığı dönemde bir çok 
muhtarı yakından izlediğini 
anımsatarak şöyle konuştu: 
“Onların iki dönem, üç dönem 
hem seçilmelerine hem 
mahallelerine hakim olmalarını 
gerçekten dikkatle izliyordum. 
Nasıl başardıklarını, neler 
yaptıklarını izleyerek kendime 
ders çıkarmaya çalışıyordum. 
Bu derslerin bir kısmını da 
aldım ve gördüm. O derslerin 
en önemlisi mahallesiyle, 
köyüyle yani orada yaşayan 
halkıyla irtibatını koparmayan 
onlarla iç içe olan muhtarlar 
başarılı oluyorlar. Biz de 
onun için iç siyasette milletle 
irtibatımızı kesmemeye 
çalışıyoruz. Çünkü eğer bu 
millete eğer birisi istikamet 
verecekse o da milletin 
kendisi olduğuna inanıyoruz. 
Muhtarlarımızla, milletle 
bütünleşen muhtarların 
gerçekten çok da başarılı 
olduklarını görüyoruz. Ben 
sizlerle gurur duyuyorum. 
Malatyalı muhtarlarla gurur 
duyuyorum. Türkiye’nin birçok 
yerine gittik gerçekten bunu 
samimi olarak söylüyorum, 
hem yerel yönetimlerimiz hem 
muhtarlarımız sorunları çözme 
ve takip etme noktasında çok 
başarılılar. Hem takibi hem 
sorunlarıyla ilgilenmeleri hem 
siyasetçilerle olan irtibatları 
Malatya’nın kalkınmasında ve 
gelişmesinde ne kadar önemli 
rol oynandığını, oynadığınızı 
görüyoruz. Bunun için sizlere 
teşekkür ediyorum.”
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Eczacılık Fakültesi Öğrencileri Beyaz Önlüklerini Giydi

İnönü Üniversitesi Eczacılık Fakültesi tarafından birinci sınıf öğrencileri için beyaz önlük giyme töreni düzenlendi.

  Ülkü ÖZER
  Ayhan DURMAN

Eczacılık Fakültesi Konferans 
salonunda düzenlenen törene, 
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay,  
Malatya Eczacı Odası Başkanı 
Tahir Özelçi, Eczacılık 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Yılmaz Çiğremiş, fakülte 
dekanları, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler ve 
aileleri katıldı.
Programın açılış konuşmasını 
yapan Malatya Eczacı Odası 
Başkanı Tahir Özelçi, mesleğe 
yeni başlayan ve önlüklerini 
giydirecekleri öğrencilerin 
heyecanlarını yüzlerinden 
okunduğunu belirterek, 
“Gerçekten mesleğimiz 
insan sağlığıyla iştikal eden, 
insan sağlığıyla uğraşan ve 
insan sağlığına artı değerler 
katan bir meslek. Bu nedenle 
evet çok iyi bir yerdesiniz, 
çok doğru bir yerdesiniz. 
İnsanlığın varoluşundan bu 
yana eczacılık mesleği de var 
olmuştur. Dolayısıyla bundan 
sonra da mevcudiyet devam 
edecektir. Bu konuda hiçbir 
endişeniz olmasın. Fakülteye 
yeni başlarken gelecekle 
ilgili birtakım endişeleriniz 
olduğunu, birtakım 
sıkıntılarınız olduğunu 
biliyorum. Bu sıkıntıları biz 
zaten sahada yaşıyoruz. Ama 
hiç merak etmeyin mesleğimiz 

ulvi, kutsal bir meslektir. 
Dolayısıyla mevcudiyetini 
bütün bir şekilde devam 
edecektir. Zaman zaman 
değişimlere uğrayacaktır. 
Zaman zaman sorunlar 
yaşayacaktır ama mutlaka var 
olacaktır” şeklinde konuştu.
Eczacılık Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Yılmaz Çiğremiş de 
fakülte olarak öğrencilerinin 
ileride karşılaşabilecekleri 
sorunları göz önüne alarak 
gerek müfredat değişimiyle 
gerekse fakültenin AR-GE 
faaliyetleriyle ilgili birçok 
yeniliğe imza attıklarını 
ifade ederek, şöyle konuştu: 
“İnşallah buna da devam 
edeceğiz. Şunu bilmenizi 
istiyoruz ki öğrencilerimiz 
öncelikle burada eğitim 
alırken artık sadece eczane 
eczacılığı değil her alanda 
özellikle endüstri alanında da 
söz sahibi olacak alanlarda 
da yetişecekler. Bu noktadan 
da özellikle üniversitemiz ve 
fakültemiz bu noktada iddialı 
bir fakülte olup birçok konuda 
sizlere hizmet sağlayacak. 
Bunlardan örneğin AR-GE 
faaliyetlerimiz ilacın formüle 
edilip sunulmasından tutun 
da pito farmase alanı, klinik 
eczacılık alanında da inşallah 
iddialı bir konuma geleceğiz. 
Özellikle klinik eczacılık 
eğitimiyle ilgili ülkemizde 
sekiz fakültenin arasında biz 
yer alıyoruz. Öğrencilerimizin 

müfredatları da bu eğitimle 
ilgili güncellendi. İnşallah 
istihdam konusunda da 
girecekleri sınavda da bu 
sıkıntıları yaşamayacaklar.”
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay ise 
öğrencilerin bu yıl itibariyle 
İnönü Üniversitesinin en güzel 
fakültelerinden birisi olan 
Eczacılık Fakültesinde öğrenim 
görmeye başladıklarını söyledi. 
İnsan sağlığına hizmet amaçlı 
eğitim veren fakültelerin 
toplumun gönlünde ayrıcalıklı 
bir yere sahip olduğunu 
bildiklerini belirten Rektör 
Kızılay, “Bu açıdan bu 
fakültede okuduğunuz için 
sizleri şanslı gördüğümü ifade 
etmek istiyorum. Hepiniz 
daha yolun çok başındasınız. 
Sizleri uzun bir eğitim süreci 
bekliyor. Hocalarımızın iyi 
eczacılar olabilmeniz için 
ellerinden gelenin en iyisi 
yapacaklarından kuşkunuz 
olmasın. Fakültemizde her 
geçen gün sizler için daha 
iyi imkanlar yaratmaya 
çalışıyoruz. Ancak esas iş 
sizlere düşüyor. Göreviniz 
ve sorumluluğunuz büyük. 
Çünkü toplum sağlığına hizmet 
eden bir mesleği yapmaya 
talip oldunuz. ‘Doktorun 
hatasını eczacı, eczacının 
hatasını mezarcı temizler’ 
sözünün ciddiyetini idrak 
ederek öğrencilik yıllarınızı 
geçirmenizi istiyoruz. Fakülte 

sıralarında verilen her bilgi 
sizler için çok kıymetli. 
Nitekim eczacılık hem 
bir bilim hem de bir sanat 
dalıdır. Bu meslek incelik, 
kültür, duygu, derinlik ve 
insan sevgisi gerektiren bir 
meslektir” şeklinde konuştu.
Rektör Kızılay, eczacının 
okunması zor doktor 
yazılarını çözen ve reçetedeki 
ilaçları satan kişi olmadığını 
dile getirerek, “Eczacı, 
insanların merak ettiği sağlık 
problemlerini ilk sorduğu, 
cevap aradığı kişidir. Eczacı, 
yeri geldiğinde sağlık 
danışmanı, yeri geldiğinde 
psikolog, yeri geldiğinde 
sosyolog, yeri geldiğinde 
sırdaş, yeri geldiğinde 
arkadaştır. Eczanın yanı, 
insanın güven duymak istediği, 
kendini emniyette hissettiği 
yer olmalıdır. Bu açıdan birçok 
alanda kendinizi yetiştirerek 
mezun olmanız gerekiyor” 
dedi.

“Beyaz Önlük Bir 
Semboldür”

Öğrencilerin anne ve 
babalarına da seslenen 
Rektör Kızılay, konuşmasına 
şöyle devam etti: “Bugün 
çocuklarınız beyaz önlüklerini 
giyerek eczacılık mesleğine 
ilk adımlarını atacaklar. 
Onlar için de sizler için de 
yorucu bir süreç başlıyor. 
Tek isteğimiz onların güzel 
eğitim almaları, iyi evlatlar, 

iyi insanlar olarak yetişmeleri. 
Sizler şanslı anne babalarsınız. 
Ne mutlu size ki böyle başarılı 
evlatlar yetiştiriyorsunuz. 
Sizlerin de çabası ile hep 
birlikte mesleğe taze kanlar 
kazandıracağız. Bugün beyaz 
önlüklerini giyecek olan 
sevgili öğrencilerimiz,  beyaz 
önlük basit bir giysi değildir. 
Beyaz önlük bir semboldür. 
Umudun,  şifanın ve saflığın 
rengidir. Beyaz önlüklerinize 
yaraşır bir öğrencilik ve 
meslek hayatı geçirmenizi 
diliyorum. Fakültelerinizden 
mezun olduğunuzda 
edindiğiniz bilgi ve beceriyi 
toplumun sağlığı için 
kullanan, üreten, sorgulayan, 
araştırıcı, çözümleyici, 
mesleğinin onurunu koruyup 
yücelten, mesleğinin her 
aşamasında etkin görev ve 
sorumluluk üstlenen eczacılar 
olarak yetişmenizi temenni 
ediyorum.”
Eczacı Mehmet Sözen ise 
eczacılığın geçmişi, dünü ve 
geleceği hakkında öğrencilere 
bilgilendirmelerde bulundu. 
Konuşmaların ardından Rektör 
Kızılay, Eczacı Mehmet 
Sözen’e porselen tabak hediye 
ederken Dekan Çiğremiş ise 
çiçek verdi. Tören Rektör 
Kızılay ve protokol üyelerinin 
öğrencilere beyaz önlüklerini 
giydirmeleriyle sona erdi.



04 Kampüs

Mühendislik Fakültesinin Kuruluşunun 30. Yılı
İnönü Üniversitesi Mühendislik Fakültesinin Kuruluşunun 30. yılı münasebetiyle Mühendislik Fakültesi ve 
Malatya Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü tarafından “Kariyer Günleri-3” etkinliği gerçekleştirildi.

     Ülkü ÖZER
     Hüseyin YILDIZ
     Emine TUNÇ

Mühendislik Fakültesi Kon-
ferans salonunda düzenlenen 
etkinliğe, Malatya Valisi Ali 
Kaban, İnönü Üniversite-
si Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay, Arapgir Kaymakamı 
Salih Sak, İl Jandarma Komu-
tanı Jandarma Albay Şerafettin 
Yılmaz, Arapgir Belediyesi 
Başkanı Haluk Cömertoğlu, 
Mühendislik Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ali Adnan Hayaloğ-
lu, Çalışma ve İş Kurumu 
İl Müdürü Vahap Toman, 
akademik ve idari personel ile 
öğrenciler katıldı.
Açılış konuşmasını yapan 
Mühendislik Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. A. Adnan Hayaloğlu, 
Mühendislik Fakültesinin 18 
Haziran 1987 tarihinde ku-
rulduğunu ve ilk olarak Kimya 
Mühendisliği Bölümünün 1988 
yılında öğrenci alıp eğitim 
öğretime başladığını söyledi. 
Hayaloğlu, bugüne kadar on 
bölüm açıldığını ve aktif olarak 
sekiz bölümde 3 bin 800 lisans 
öğrencisiyle öğrenime devam 
etmekte olduklarının belir-
terek, “Fakültemizde 100’den 
fazla akademisyen görev yap-
makta. İdari ve destek personel 
ile toplamda yaklaşık 140 
personelle hizmet vermektey-
iz. Ben de bu okulun öğren-
cisiyim ve bundan çok gurur 
duyuyorum. 1995 yılında Gıda 
Mühendisliği Bölümünden me-
zun oldum. Şimdi aynı okulda 
akademisyen ve yönetici olarak 
görev yapmanın mutluluğunu 
yaşıyorum” şeklinde konuştu.
Bilimin itibar gördüğü sürece 
büyüyüp geliştiğini ifade eden 
Hayaloğlu, şöyle konuştu: 
“Bilim itibar görmediği yerden 
göçer gider. Biz bilimden güç 
alıyoruz ve sırtımızı akla, bil-
ime ve teknolojiye yaslıyoruz. 
Kendimizi güncellemek ve 
hep güncel tutmak zorundayız. 
Teknolojiyi kullanan değil, 
teknolojiyi üreten insanlar 
olmak ve öğrencilerimizi bu 
yönde yetiştirmek zorundayız. 
Bu bilinçle, geçtiğimiz yıl 
fakültemizde bilim kurulunu 
kurduk. Amacımız bilimi 
öncelemek, birlikte çalışmak, 
daha çok üretmek, ürettiğimizi 
insanlığın yararına sunmak-
tır. 2017 yılının fakültemizin 
kuruluşunun 30. yılı olması 
münasebetiyle, ‘30.  Yılda 30 
Bilimsel Etkinlik’ projesini 
bilim kurulumuzla başlat-

tık. Konferans, sempozyum, 
çalıştay, söyleşi derken, 30 
bilimsel faaliyet aşıldı ve 
bugün 36’ncısı için bu salon-
dayız. Fakültemizde ilk kez 
gerçekleştirilen kuruluş yılı 
etkinliğinin, bundan sonra 
geleneksel hale geleceğini 
umuyorum.”
Hayaloğlu, bilim ve teknoloji 
üretmeyi asli görevleri say-
dıklarını dile getirerek, “İşte 
bu asli görevi icra ederek, 
geçtiğimiz yıl akademik teşvik 
uygulamasından 100 tam puan 
alan değerli akademisyenlerim-
izi motive etmeyi, meslekte 30 
yılını doldurmuş hocalarımıza 
yönetim olarak saygımızı 
ifade etmeyi görev addedi-
yoruz. Kendilerine teşekkür 
ediyor, başarılı çalışmalarının 
devamını diliyoruz. Çalışma-
larının ve hizmetlerinin 
kıymetli olduğunu, kendilerine 
her zaman destek olacağımızı 
bilmelerini istiyoruz. Ayrıca, 
şanlı Türk bayrağımızın 30 
metre yükseklikte fakültemiz 
bahçesinde dalgalanmasına 
maddi destek sağlayan kurum 
ve kuruluşlara, fakültemiz 
yönetimi, akademisyenlerimiz 
ve öğrencilerimiz adına teşek-
kür ediyorum. İnanıyorum ki 
genç arkadaşlarım ve öğrencil-
erimiz bilime, milli ve manevi 
değerlere, bayrağımıza her 
zaman daha çok sahip çıkacak-
lardır” şeklinde konuştu.
Rektör Prof. Dr. Ahmet Kızılay 
da Mühendislik Fakültesinin 
çok önemli aşamalar kat 
ettiğini belirterek, şunları 
kaydetti: “Mühendislik 
Fakültemiz 1987’de kurul-
muştur. Üniversitemizin de 
42. yılını tamamladık. 1987’de 
Mühendislik ve Tıp Fakülte-
lerimiz kuruldu. Tıp Fakültem-
iz Türkiye’de çok önemli 
bir yere geldi. Mühendislik 
Fakültemizin bazı bölümleri 
çok önemli aşamalar kaydet-
ti. Bazı bölümler daha genç 
ama Mühendislik Fakültem-
izin bugün geldiği nokta çok 
önemli bir noktadır. Ama 
üniversitemiz ve Malatya’mız 
için yeterli değildir. Bundan 
çok daha öteye fakültemizi 
götürmemiz gerekiyor. Çok 
kıymetli hocalarımız var. 
Bugün meslekte 30. yılını 
tamamlamış hocalarımıza 
fakültenin plaket takdimine ev 
sahipliği yapıyoruz. Ben bu 
30. yılını tamamlamış duayen 
hocalarımızdan başlamak üzere 
Mühendislik Fakültemizin tüm 
hocalarına, tüm akademik per-

soneline ve idari personeline 
teşekkür ediyorum. 3 bin 800 
öğrencimiz heyecanla çalışma, 
bilim, eğitim öğretim aşkıyla 
her gün geliyorlar. Mühendis-
lik fakültemizde çok aktif 
öğrenci topluluklarımız var. 
Teknokentte bazı hocalarımızın 
şirketleri var. Onu yeterli 
bulmuyorum ama hem sayı 
hem üniversite sanayi iş birliği 
bakımından çok daha etkin, 
çok daha güçlü bir Mühendis-
lik Fakültesi olmanın bir çabası 
içindeyiz.”
“Genç Girişimci Merkezini  
 Açacağız”
Geçen hafta Mühendislik 
Fakültesi bölümlerini ziyaret 
ettiğini anımsatan Rek-
tör Kızılay, şöyle konuştu: 
“Hocalarımızla bir araya 
geldim. Hocalarımızı dinle-
dim. Bilimsel çalışmalarına 
bildiğim tarzda vakıf oldum. 
Önümüzdeki haftada hoca-
larımızın taleplerini, isteklerini 
masaya yatıracağız. 2018’de 
planlamamızı yapacağız. 
Mühendislik Fakültesi bu 
manada 2018’de bir atılım yılı 
olarak 2018’i değerlendirecek. 
Bende fakültemize her desteği 
rektör olarak vereceğim. Hem 
üniversitemize, öğrencilerim-
ize eğitim-öğretim, hem bilim-
sel çalışmalara çok daha etkin 
üretken bir fakülteyle 2018’i 
hedefliyoruz. Hem de başta 
bir Teknokent platformumuz 
olmak üzere üniversite-sanayi 
işbirliği açısından çok önem-
li bir çalışmayı işbirliğini 

şehrimize taşıyacağımıza 
inanıyorum. Son olarak genç 
girişimci merkezi açacağımızı 
müjdelemek istiyorum. Sayın 
valimizle en kısa zamanda 
bir protokol imzalayacağız. 
Kalkınma bakanlığımızın 
üniversitemizde ortak bir 
projesi. İnönü Üniversitesi, 
Fırat Kalkınma Ajansı, Kalkın-
ma Bakanlığı ortak bir proje 
yaptık. Genç girişimci projesi. 
Bu projenin bilgeler yolu üzer-
inde bir merkezi olacak. Diğeri 
de Teknokentte merkezimiz 
olacak. Bunun da çalışmaları-
na başladık, en kısa sürede 
gençlerimize orada girişimci 
ruhunu vermeye çalışacağız. 
Bu 30. yıla gelen fakültemizin, 
42. yılını dolduran üniversi-
temizin, nice yüzyılları aşıp 
eğitim-öğretimde, bilimde, 
hizmette, şehrimiz başta olmak 
üzere ülkemize insanlığa çok 
güzel hizmetler, başarılar get-
irmesini, geleceğin bu günden 
daha parlak olmasını diliyor, 
hepinize saygılar sunuyorum.”
Vali Ali Kaban ise Mühendis-
lik Fakültesinin çalışmalarını 
değerlendirerek, şunları söyle-
di: “Mühendislik Fakültesinin, 
özellikle katma değerli üreti-
lecek anlamda kayısı ürünleri 
ve Arapgir’imizin reyhanı 
konusunda yapılan değerli 
çalışmalarını tanıma fırsatı 
buldum. Tabi bu çalışmalar 
sırasında gerçekten büyük 
gayret sarf eden gerek ilimizin 
gerekse ülkemizin kalkınması 
hususunda daha çok gelir elde 

edip insanımızın daha rahat 
yaşaması hususunda yapılan 
bu önemli çalışmalarda başta 
dekanımız olmak üzere ve 
katkı veren bütün bilim insan-
larımızı da buradan saygıyla 
selamlamak istiyorum.” 
Konuşmaların ardından Prof. 
Dr. Yunus Ali Çengel,  “Ge-
leceğin Mühendisi ve İno-
vasyon” başlıklı sunumunu 
yaptı. Çengel, “2009 yılında 
Malatya’ya gelmiştim. O zam-
an burası inşaat halindeydi hat-
ta çamurluydu ve yağmurlu bir 
gündü, gayet iyi hatırlıyorum. 
O zaman inşaatları gezmiştim. 
Bugün maşallah çok güzel, 
nezih bir kampüs olmuş. Tabi 
insan son derece mutlu oluyor. 
Hani kaba inşaatlardan böyle 
güzel bir yere geldiler. Bu 
yüzden bu davet için teşek-
kür ederim. Bugün konumuz 
geleceğin mühendisi ama sayın 
valimizin dediği gibi bu aynı 
zamanda mühendisliğin ge-
leceği. Mühendisliğin geleceği 
olan diğer şeyde inövasyon. 
Yani inovasyon olmasa zaten 
başka bir şeye gerek kalmaya-
caktı” dedi.
Plaket takdiminin akabinde 
Mühendislik Fakültesinin 
kuruluşunun 30. Yılı nedeni-
yle kurum ve kuruluşların 
yardımıyla kampüste yapılan 
30 metrelik bayrak direği 
törenle açıldı. İstiklal Marşı 
okunarak bayrak göndere 
çekildi.
Toplantıda Malatya Emniyet 
Müdürlüğü Terörle Mücadele 



olarak kurlara göre değişmekle 
beraber 150-200 arasında 
öğrencilerimize Türkçe 
öğretiyoruz” dedi.
Erdem, TÖMER’de üç 
grup öğrencinin olduğuna 
değinerek, şöyle konuştu: 
“Birincisi üniversitemize 
kayıt yaptırıp üniversitemizde 
eğitim görmek isteyenlere 
sene başında seviye tespit 
sınavı yapıyoruz. Başarılı 
olan öğrencileri bölümlere 
gönderiyoruz. Türkçe’si 
yetersiz olanları TÖMER’de 
eğitime tabi tutuyoruz. 
Yaklaşık 50-70 arasındaki 
öğrencimiz bu şekilde öğrenim 
görmekte. İkinci hedef 
kitlemizde sadece Türkçe 
öğrenmek için TÖMER’e 
gelen misafirlerimiz var. Bu 
da her yıl 50-60 civarında 
öğrencimiz oluyor. Üçüncü 
grup öğrencilerimizde 
şu anda aramızda. Bu 
grupta olan öğrencilerimiz 
yoğunlukta yurt dışı Türkler 
ve Akraba Topluluklar 
başkanlığı sizi kısaca YTB 
dediğiniz kurumdan bize 
yönlendirilen öğrencilerimize 
Türkçe öğretiyoruz. Bu sene 
YTB’de birçok öğrencimiz 
merkezimize geldi. Tabi bu 
öğrencilere hitap ederken 
özellikle geçmiş yıllarda 
yaptığımız iyi eğitimlerin bir 
sonucu olarak üniversitemiz 
ciddi anlamda tercih 
edilmektedir. Burada biz 
A1’den başlayarak C1’e 
kadar Türkçe öğretiyoruz. Bu 
da ekim ayından haziranın 
ortalarına bazen de haziran 
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Toplantıda Malatya Emniyet 
Müdürlüğü Terörle Mücadele 
Şube Müdürlüğü Bilgilendirme 
ve Önleme Faaliyetleri Büro 
Amirliği tarafından İnönü 
Üniversitesinde öğrenim 
gören yabancı uyruklu 
öğrencilere terör örgütleriyle 
ilgili bilgilendirme ve 
terör örgütlerinin eleman 
kazandırma yöntemleriyle ilgili 
bilgilendirme yapıldı.
Hoca Ahmet Yesevi 
Konferans salonunda 
düzenlenen toplantıya, İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Nusret 
Akpolat, Rektör Danışmanı, 
Uluslararası Öğrenci Ofisi 
Başkanı ve TÖMER Müdürü 
Doç. Dr. İlhan Erdem, Sağlık 
Kültür ve Spor Dairesi Başkanı 
Ömer Çelik, akademik ve idari 
personel ile çok sayıda öğrenci 
katıldı.
Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Rektör Danışmanı, 
Uluslararası Öğrenci Ofisi 
Başkanı ve TÖMER Müdürü 
Doç. Dr. İlhan Erdem, 
TÖMER’in hemen hemen her 
üniversitede mevcut olduğunu 
belirterek, “İnönü Üniversitesi 
olarak da biz 2010’da 
TÖMER’i kurarak özellikle 
bölgemizde öncü bir kurum 
hüviyetine büründük. İnönü 
TÖMER’de her yıl yaklaşık 

sonuna kadar devam 
etmektedir. 8-9 aylık bir 
dönem kapsamaktadır. Beş gün 
halinde vermekteyiz. A1 en 
düşük C1 de en yüksek.  Geçen 
yıl öğrenci ofisi kurulduktan 
sonra ve uluslararası öğrenci 
ofisinin yönergesinin 
ortaya çıktığında şöyle bir 
karar alındı, bunu özellikle 
vurgulamak istiyorum, bizim 
üniversitemizde eğitim 
görmek için yeterli olan 
Türkçe yeterlilik kuru B2’dir. 
B2 sertifikası olan öğrenciler 
fakültede eğitime devam eder. 
Fakat şöyle bir ayrıntıda var, 
üçüncü sınıfa geldiğinizde 
mutlaka C1 sertifikasına 
sahip olmanız lazım. Üçüncü 
sınıfa kadar da C1’ide bir 
şekilde başarmanız lazım. 
C1 sertifikasını Yunus Emre 
Enstitüsünden alabilirsiniz. 
Başka bir üniversiteden 
alabilirsiniz. Yine biz dönem 
başı ve dönem sonunda 
bazen de dönem içirişinde 
C1 sertifikası yapıyoruz. 
Bunlardan birinden mutlaka 
üçüncü sınıfa gelene kadar 
başarılı olmak zorundasınız. 
TÖMER sadece bir dil eğitimi 
yapmıyor. Dil eğitimi aynı 
zamanda bir kültür öğretimidir. 
Biz ülkemizin kültürünü de 
sizlere tanıtmaya çalışıyoruz. 
Aynı zamanda sizlerle kültürel 
etkinlikler yapıyoruz.”
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Nusret Akpolat da yabancı 
uyruklu öğrencilere ilişkin bazı 
istatistiki bilgilere değinerek, 
şunları kaydetti: “Bu yıl 
itibariyle üniversitemizde 
toplam bin 84 yabancı uyruklu 
öğrencimiz kayıtlıdır. Bunların 
fakültelere göre dağılımı 
en fazla sayı 199 öğrenci 
ile Eğitim Fakültesinde onu 
takiben Mühendislik, İktisadi 
ve İdari Bilimler, Fen Edebiyat 
ve Tıp Fakültesi yer alıyor. 
Sıralamada ilk beş fakülte 
de sık tercih edilen fakülte 
daha doğrusu yerleştirmesi 
en fazla olan fakülteler. 
Aslında tercih edilmesi talep 
edilme oranı en yüksek olan 
fakülte tıp fakültesi. Tıp 
Fakültesinin aldığı kontenjan 
sayısı sınırlı olduğu için talebi 
karşılayamıyoruz. Sadece şu an 
mevcutta 85 öğrenci alabilmiş 
durumdayız. Eczacılık, Diş 
Hekimliği, Mühendislik 
Fakültesi en fazla talep gören 
fakülteler. Bu nedenle de 
bu fakültede kontenjanların 

attırılması konusunu bir 
sonraki yıl için tartışmaya 
açacağız. Ülkelere göre 
dağılıma baktığımızda Suriye 
öğrencilerin ciddi bir ağırlığı 
var. Şu an 414 öğrencimiz 
var. İkinci sırada Azerbaycan 
daha sonra Türk kökenli olup 
yurt dışında liseyi bitirmiş 
olan öğrenciler yer alıyor. 
Afganistan 37 öğrenciyle 
beşinci sırada yer alıyor. 
Bu sene farklı bir gelişme 
olarak da İranlı öğrencilerin 
üniversitemize gösterdikleri 
ilgi ve talep oldu. Yapılan 
YÖS sınavın da İran’dan 
hem katılım fazlaydı hem de 
kazanma oranları yüksekti. 
Cinsiyetlere göre baktığımızda 
erkek öğrencilerimizin 
ağırlıkta olduğu görüyoruz. 
Özellikle son bir yıldır yabancı 
uyruklu öğrencilerimizin 
şartları iyileştirmek ve yeni 
düzenlemeler yapmak için 
Yabancı Uyruklu Ofisi 
kurduk.”
İnönü Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Ahmet Kızılay da 
yabancı uyruklu öğrencilerin 
Hem Türkiye hem Malatya 
hem de İnönü Üniversitesi için 
çok önemli olduğunu ifade 
ederek, “Sizi çok kıymetli, 
çok değerli olarak görüyorum. 
Ülkemiz, şehrimiz ve 
üniversitemiz için de öylesiniz. 
Sizin bütün problemlerinizle 
yakından ilgileniyoruz. Varsa 
sıkıntılarınız hedefimiz bunları 
çözmektir. Şehrimiz çok 
güvenli ve huzurlu bir şehir. 
Dolayısıyla üniversitemiz de 
çok huzurlu bir üniversite. 
Bunu bu çalışmalara 
borçluyuz. Bu arkadaşlarınız 
hem sizi bilgilendirecekler hem 
de onları güzel çalışmalarını 
şehrimizin her alanında 
huzurlu olması tüm bu salon 
bu çalışmalara borçlu. Sizin de 
bu şekilde bu üniversitede en 
güzel şekilde eğitim almanız, 
huzurlu bir şekilde eğitim 
almanız, yaşamanız bizim 
temel görevimiz. Sorunları 
çözmek bizim görevimiz. 

İnönü Üniversitesi Rektörlüğü tarafından “Yabancı Uyruklu Öğrencileri Bilgilendirme Toplantısı” düzenlendi.

Yabancı Uyruklu Öğrencileri Bilgilendirme Toplantısı
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Rektör Kızılay, Basın Mensuplarıyla Bir Araya Geldi
İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kızılay, Malatya’da görev yapan ulusal ve yerel basın mensuplarıyla 
bir araya geldi.
     
     Süleyman EMİRKAYA
     Onur COŞKUN
     
İnönü Üniversitesinin 2017 
yılının değerlendirildiği 
basın toplantısına, Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. 
Abdulkadir Baharçiçek, 
Prof. Dr. İbrahim Türkmen, 
Prof. Dr. Nusret Akpolat,  
İnönü Üniversitesi Genel 
Sekreteri Prof. Dr. Hakan 
Erkuş, Rektör Danışmanı Yrd. 
Doç. Dr. Cemal Koyunoğlu, 
İletişim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Mehmet Önal, 
Dekan Yardımcısı Yrd. Doç. 
Dr. Fatma Nisan, Malatya 
Gazeteciler ve Televizyoncular 
Cemiyeti Başkanı Kemal 
Deniz ile Malatya’da görev 
yapan ulusal ve yerel basın 
mensupları katıldı.
Rektör Kızılay, 2017 yılının 
acısıyla tatlısıyla önemli 
olaylara şahit oldukları bir 
yıl olduğunu belirterek, 2018 
yılının Türkiye ve dünya için 
barış, mutluluk içinde geçen 
bir yıl olması temennisinde 
bulundu.
İnönü Üniversitesinin 

Türkiye’nin köklü 
üniversitelerinden birisi 
olduğunu ifade eden Rektör 
Kızılay, “Üniversitemiz 1975 
yılında kuruldu. 42. yılını da 
2017 yılında tamamlıyor. Bu 
42 yıl sürecinde üniversitemiz 
sürekli üzerine koyarak bu 
güne geldi. 2017 yılında 
da arkadaşlarımla beraber 
önemli faaliyetler yaptığımıza 
inanıyorum. 2017-2018 
öğretim dönemine öğrenci 
sayımızı artırarak başladık. 
Şu anda öğrenci sayımız 47 
bini aşmış durumda. 47 bin 
111 öğrencimiz var. Tabi yeni 
mezun olanlar bir dönem 
bitince gidenler gelenler 
oluyor. Dolayısıyla sayı 
sürekli değişiyor. 2016’da 
14 fakültemiz vardı. 2017’de 
üniversitemize iki yeni fakülte 
ekledik. Bunlar Spor Bilimleri 
ve Hemşirelik Fakülteleridir” 
şeklinde konuştu.
Rektör Kızılay, üniversite 
olarak insan kaynaklarını 
geliştirdiklerini kaydederek, 
şöyle devam etti: “İdari 
personel bakımından yeni bir 
alım hemşireler dışında söz 
konusu olmadı. Taşeronda 

bir tane bile arttırmamız 
söz konusu olmadı. Bir 
taraftan hastanemizi 
büyütüyoruz bir taraftan da 
üniversitemizi büyütüyoruz. 
Biliyorsunuz şubat ayında 
cumhurbaşkanımız geldiğinde 
Ziraat ve Su Ürünleri Fakültesi 
binamızı açtık. İletişim 
Fakültesi binamızı açtık. 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültemizin ek binasını 
açtık. Bu binalara 50 bin 
metrekare kapalı alan ekledik. 
Hastanemizde yeni birimler 
açtık. Yeni yataklar açtık. 
Hastanede taşeron sayısını 
arttırmak mümkün olmadığı 
için başka birimlerden 
azaltarak o birimlere kaydırma 
yaptık. Zorlama bir çalışmayla 
hastanedeki birimleri açtık, 
açmaya da devam ediyoruz. 
Onun için bizim çok acil 
olarak temizliğe, güvenliğe, 
sekreter grubuna, hasta bakıcı 
grubuna ihtiyacımız var. İdari 
personele ihtiyacımız var. 
Hemşire sayısı dediğim gibi 
ocakta yeniden boşalan 4B’leri 
ilan edip alacağız. Bunlara 
ihtiyacımız var. Bir taraftan 
büyüyoruz ama bir taraftan 

insan kaynağı bakımından 
yerimizde duruyoruz. Bunu 
arttırmamız elzem, mutlaka 
gerekiyor. Açtığımız her kapalı 
mekan yeni insan ihtiyacını 
bize zorunlu kılıyor.”
“Onkoloji Hastanesi En  
       Büyük Projemiz”
2017 yılında üniversitede altı 
yeni inşaata başladıklarını 
belirten Rektör Kızılay, 
şunları kaydetti: “Altı yeni 
projeye başladık. Bunlardan 
ikisi hayır hizmetleriyle 
yapılacak proje. Yani bizim 
yatırım bütçemizden olmayan 
proje. Dört tanesi ise bizim 
kendi yatırım bütçemizden 
yaptığımız proje. Önce kendi 
yatırım bütçemizle yaptığımız 
projeleri anlatayım. Onkoloji 
Hastanesi en büyük projemiz. 
217 yataklı çok büyük bir 
proje. Onkoloji Hastanemizin 
temelini attık. Dört aydır 
çalışma yapılıyor. İnşaat hızla 
devam ediyor. İnşaatımız iki 
yılda tamamlanacak. İnşallah 
kazasız belasız en güzel 
şekilde tamamlanır. 2018’de 
de insan kaynağı bakımından 
Onkoloji Hastanesinin 
hazırlıklarını yapacağız. 

2019’da da hizmete açacağız. 
Bu altı inşaatın en büyüğü 
Onkoloji Hastanesi. Biz bu 
altı inşaat için ayrı ayrı temel 
atma töreni şimdiye kadar 
yapmadık. Üniversite olunca 
biz iş yapıyoruz, yaptığımız 
işin reklamında tanıtımında 
değiliz amacımız işin kendisini 
yapmak. Bu altı inşaatın 
birincisi Onkoloji Hastanesi, 
ikincisi biraz önce size bilgi 
verdiğim Organize Sanayi 
Bölgesi (OSB) Meslek Yüksek 
Okulu. 12 bin metrekarelik 
alanda yapılan büyük bir 
inşaat. İkinci OSB’ye küçük 
bir kampüs kuruyoruz. İnşaata 
başladık, inşaat devam ediyor. 
Üçüncü inşaatımız İktisadi 
ve İdari Bilimler Fakültesinin 
yanına bir amfi blok yapıyoruz. 
O da kaba inşaatı çok ileri 
aşamalara geldi, nerdeyse 
kaba inşaatı bitmek üzere. 
Dördüncü inşaatımızda ihalesi 
yapıldı ama henüz temeli fiili 
olarak atılmadı. O da Yaşam 
Merkezi.”
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“İhalelerimiz Şeffaf Bir   
       Şekilde Yapıldı”
Rektör Kızılay, İnönü 
Üniversitesinin her yıl 
daha da büyüdüğünü dile 
getirerek, “Yabancı uyruklu 
akademisyenlerle birlikte 
öğretim elemanı sayımız 
bin 600’ü aştı. Öğrencimiz 
47 bini geçti ama sosyal 
tesislerimiz çok artmadı. Bir 
Yaşam Merkezi kuruyoruz. Bu 
Yaşam Merkezi hocalarımıza, 
idari personelimize ve 
öğrencilerimize hizmet 
verecek. Onun da ihalesi 
yapıldı. Bu günlerde yer 
teslimi yapılacak. Bu 
dört inşaat bizim yatırım 
bütçemizden yaptığımız 
inşaatlar. İki tanesi de hayır 
çalışmasıyla yapılacak olan 
projemiz. Bunlardan beşincisi 
hasta ve hasta yakınları konuk 
evimizin yanına yapmaya 
başladığımız Mehmet Şahin 
Nalbant Konukevi. İstanbul’da 
yaşayan hemşerimiz iş adamı 
Mehmet Şahin Nalbant Bey 
5 milyon lirasını yani üçte 
ikisini karşılayacak. İnşaat 
başladı. İnşallah sonbahara 
kadar, bir yıl içerisinde de 
bitirmeyi planlıyoruz. Altıncı 
projemizde, üniversite 
camisi projesi. Üniversitemiz 
kurulduğunda 150 kişilik 
bir cami yapılmıştı. İhtiyacı 
karşılamıyordu. Şimdi bu 
camiyi büyütüyoruz. Yerine 
çok güzel bir projeyle cami 
ve sosyal tesis yapıyoruz. O 
da tümüyle hayırseverlerin 
katkısıyla olacak büyük bir 
proje. Onun için ben bu konuda 
da sizin çok güçlü bir medya 
desteğinizi sizden istirham 
ediyorum. Çünkü hayır 
projesi demek duyurulacak, 

tanıtılacak ve hayırsever 
insanları bulacağız ve onlar 
katkı verecek. Ya da bir tane 
hayırsever bulacağız hepsini 
yaptıracak. Dolayısıyla daha 
kolay olur. Onun için sizin de 
bu konuda güçlü bir desteğinizi 
ben sizden istirham ediyorum. 
Bunlar çok büyük projeler. Bu 
projeleri de yüzümüzün akıyla 
yapıp hepsini hizmete açmayı 
diliyoruz. Arkadaşlarım bu 
projelerin üzerinde çok yoğun 
çalıştılar. Her aşaması şeffaf 
bir şekilde ihalesi yapıldı. 
Kendi bütçemizden yaptığımız 
bu dört projenin ihalesi açık 
ihale usulüyle yapıldı. Şeffaf 
bir şekilde yapıldı” şeklinde 
konuştu.
Teknokentin çok önem 
verdikleri bir alan olduğunun 
altını çizen Rektör Kızılay, 
konuşmasına şöyle devam 
etti: “Teknokenti 2016’da 
14 şirketle devraldık. Bugün 
itibariyle 30 şirkete ulaştık. 
Birkaç şirketinde işlemleri 
devam ediyor. 32-33 şirkete 
ulaşma imkânı var. 2018’e 
girerken şu bir hafta on gün 
içerisinde de bu işlemleri 
devam eden şirketlerin 
işlemleri biterse nerdeyse 
2,5 katına çıkmış olacak. 
Teknoloji transfer ofisimiz 
var ama biz bunun TÜBİTAK 
destekli çalışmasını sağlamak 
istiyoruz. TÜBİTAK’ta onunla 
ilgili çok güzel ve güçlü bir 
çalışma yapıyoruz. TÜBİTAK 
desteğini alabilirsek TÜBİTAK 
destekli teknoloji transfer 
ofisimiz şehrimize çok büyük 
fayda sağlayacak.”
Rektör Kızılay, Turgut Özal 
Tıp Merkezindeki çalışanların 
fedakarca çalıştıklarını 
belirterek, “En yüksek 

standartlarda hizmet verelim 
istiyorum. Hem yataklı servis, 
otelcilik hizmeti bakımından 
standartlarımız yüksek 
olsun hem de tıbbi hizmet 
bakımından standartlarımız 
yüksek olsun istiyoruz. Ama 
bunların hepsinin bir bedeli 
var. En büyük bedel de insan 
kaynağı. İnsan kaynağına 
ihtiyacımız var. Bu konuda 
sizin de bunu sürekli gündeme 
getirmenizi istiyorum. Hizmet 
sektörüyüz. O zaman hizmet 
kalitemizi nasıl artıracağız. 
Kalitemizi arttırmamız lazım. 
Kapıdaki görevliden servisteki 
hastabakıcıya kadar temizlik 
elemanları, güvenliğe kadar 
yeterli sayıda, yeterli nitelikte 
olacak ki hizmet kalitemiz 
yüksek olsun. Elimizdeki 
imkanlar dahilinde en iyi 
hizmeti vermeye devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
“TÖTM Hem Malatya İçin 
Hem De Türkiye İçin Gurur    
 Kaynağı”
Turgut Özal Tıp Merkezi 
hakkında da bilgi veren 
Rektör Kızılay, “Turgut Özal 
Tıp Merkezi şehrimizin ve 
ülkemizin sağlık anlamında 
gurur kaynağı olan bir 
hastanemizdir. Hastanemizde 
2017 yılında gelen 
hastalarımızın yüzde 58’i 
Malatya il sınırları içerisinde 
yüzde 42’si ise Türkiye’nin 
her yerinde gelen hastalardan 
oluşuyor. Bu yüzde 42’nin bir 
buçuğu ise yurt dışında gelen 
hastalarımız. Suriyeli hastaları 
saymıyoruz. Onları yurt içi 
gruba sayıyoruz. Hastane 
olarak bu yıl sağlık turizmine 
de aktif olarak başladık. 
Hastanemiz borç yükü durumu 
ise devir aldığımızda 144 

milyon borcu yükümüz vardı. 
Bunun yaklaşık 15 milyonunu 
şu ana kadar ödemiş 
durumdayız. 2017 yılında 
Suriyeli hastalarımızdan 
alacağımız büyük bir miktar 
var. En son geldiğimiz nokta 
19 milyon civarında alacağımız 
var” şeklinde konuştu.
Rektör Kızılay, 2017 yılında 
İnönü Üniversitesine 
taşeron elaman alımının söz 
konusu olmadığını ifade 
ederek, “Bizim çok acil 
olarak temizliğe, güvenliğe, 
sekreter grubuna, hasta bakıcı 
grubuna ihtiyacımız var 
İnönü Üniversitesinin bu yılki 
bütçesi yaklaşık 400 milyon 
lira bütçesi var. Bütçemizde 
2016 yılına göre çok küçük 
bir artış var. Hedefim İnönü 
Üniversitesini Türkiye’de 
ilk 10 üniversitesinin arasına 

dünyada ise ilk 5 yüz 
üniversite arasına koymaktır” 
şeklinde konuştu.
2016 yılının hain 15 Temmuz 
darbe girişiminin yaşandığı 
bir yıl olduğunu anımsatan 
Rektör Kızılay, “Ondan sonra 
öğretim üyelerimizin bir kısmı 
ihraç oldu. Böylece öğretim 
üyelerimizden azalma oldu. 
Onu 2016-2017 yılında telafi 
ettik. Toplamda bin 600 
civarında akademik kadromuz 
var. Bunlarda öğretim üyesi 
sayımız 800 civarında, 
bunların 244 tanesi de profesör. 
Benim hayalim üniversitemizin 
2023 vizyonunda bin profesör 
olması, ne zaman olur 
bilmiyorum, bu büyük bir 
rakam ama 2018 yılında 3 
yüz profesöre ulaşacağımıza 
inanıyorum” ifadelerini 
kullandı.
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Bahadır Tatlıöz: 

“İnönü Üniversitesi Devasa Bir Üniversite”

“Âşık Veysel’e Hayranım”

Malatya’ya vereceği konser için gelen ve İnönü Üniversitesi İletişim Fakültesi bünyesinde bulunan 
Kampüs FM’e konuk olan ünlü popçu Bahadır Tatlıöz hayatı ve çalışmaları hakkında İnönü İletişim 
gazetesine açıklamalarda bulundu.

    Mizgin ŞENGÜL
    Emine TUNÇ 
    Kübra YILMAZ

Müzik hayatına ailesiyle 
başladığını söyleyen Bahadır 
Tatlıöz müzik serüvenini 
şu şekilde anlattı: “Müzik 
hayatıma ailem ile başladım 
ailem müzisyen. Anne ve 
babam müzisyen. 6 yaşında 
belediye konservatuarında 

başlayıp üniversiteye kadar 
konservatuvar hayatım devam 
etti. Bu arada 13 yaşımda ilk 
profesyonel piyanistliğimi o 
dönemin popüler sanatçılarına 
piyanistlik yaparak profesyonel 
hayata atıldım. 14 yaşından 
beri de sahnedeyim.”  
Tatlıöz,  “Bu benim 
Malatya’ya ilk gelişim değil” 
diyerek şunları kaydetti: 
“Malatya’yı gezme fırsatım 

olmadı. Direk üniversiteye 
geldim. Malatya benim ilk 
gelişim değil ensürmanist 
olduğum dönemlerde 
Malatya’ya çok geldim. 
Diğerlerini hatırlamıyorum 
ama Harun Kolçak ile 
gelmiştim. Malatya’ya bu 
beşinci gelişim. Malatya’yı çok 
severim.” 
İnönü Üniversitesini devasa 
bulduğunu kaydeden Tatlıöz 
şöyle devam etti: “Üniversiteyi 
gördüğüm, anladığım kadarıyla 
öncelikle devasa çok büyük 
ve çok güzel bir üniversite. 
Gezemedim ama ilk intibam 
o.” 
“Benim ilham kaynağım 
sizlersiniz”
Tatlıöz, “Benim şarkılarımda 
hem kendim hem de 
çevremdeki insanların hayatları 
vardır. Hep gözlemlerim. Ben 
hayatı gözlemlerim. Benim 
ilham kaynağım sizlersiniz. 
Başka ilişkiler, aşklar, 
kayıplar, kazançlar bunlardan 

besleniyorum” dedi.
“Sadece kendi çekeceğim 
filmde oynarım” diyen Tatlıöz 
şöyle devam etti: “Ben kendim 
de yönetmen  olduğum için 
ve ayrıca klip  yö netmenliği 
yaptığım için bir gün bir 
film çekeceğim. O filmde 
oynayabilirim ama sadece 
kendi filmimde. Sinema ve 
dizilerle işim olmaz”.

Tatlıöz, “Hayran olduğum çok 
kişi var.  Her yerde de söylerim 
çok var ama en başında Âşık 
Veysel geliyor” dedi.
Tatlıöz Popüler müzikte çok 
iyi bir ilerleme var diyerek 
şöyle konuştu: “Müzikte 
çok ciddi bir ilerleme var. 
Özellikle popüler müzikten 
bahsediyorum şuanda. İçinde 
olduğum popüler müzikten 
bahsediyor olursak çok büyük 
bir ilerleme var. Tabi kötü 
örneklerde çok çıkıyor, çok 

tutuluyor olabilir, seviliyor 
olabilir bezen ama bu iyi 
olduğu anlamına gelmez. 
Hepimiz biliyoruz ama bunun 
yanında çok iyi örnekler 
de, müzisyenler de çıkmaya 
başladı.  Ben bunu bir gelişim 
olarak görüyorum.  Bu 
gelişmedeki en büyük pay 
da sizlere ait. Çünkü bilinçli 
bir kitle geliştiği için müzik 
tüketiminde çok seçenek 
yapıyorlar. Bu bir şekilde 
asimilasyona neden oluyor 

ileriki tarihlerde dört beş 
sene içerisinde bugüne kadar 
çok popüler olmuş magazin 
dünyasındaki insanların hiç 
birinin olmayacağına ben 
garanti verebilirim”.
“Takım taraftarı değilim ama 
futbolu severim”
Tatlıöz, “Ben takım taraftarı 
değilim ama futbolu severim. 
Mili takımı tutuyorum. Ama 
Fenerbahçe gibi çok büyük 
bir takımın benim şarkımı 
marş haline getirmesi beni çok 

mutlu etti. Şimdi Fenerbahçe 
taraftarı gibi paylaşıyorum 
onları” 
Tatlıöz, “sosyal sorumluluk 
projeleri benim hayatım 
boyunca devam etmek 
istediğim ve her dönem 
hayalim olan projelerdir” 
diyerek şöyle konuştu: “Ben 
zaten hayallerimi böyle ara 
ara gerçekleştiriyorum. Ben 
böyle çok uçuk hayalleri olan 
bir adam değilim. Hayatımı da 
çok mütevazi yaşayan biriyim. 

Sosyal sorumluluk projeleri 
benim hayatım boyunca devam 
etmek istediğim ve her dönem 
hayalim olan projelerdir. 
Sosyal sorumluluk projelerine 
devam edeceğim. Zaman 
içerisinde engellerin de sanat 
yapabileceği bir platform 
hazırlamak istiyorum, bir 
okul, bir kurs hayallerim bu 
doğrultuda. Dünya müziğine 
bir dönüş yapacağım zaman 
içerisinde. Yani popüler 
müziğe devam edeceğim 
ama önceki yaptığım gibi caz 
ve etnik müziği birleştirip 
dünyanın her tarafına gidip 
çalacağım. İdeallerim bu 
doğrultuda”.
 Tatlıöz son olarak “Bir gün 
bir şarkıya başlayıp 6 ay 
sonra şarkının diğer kısmını 
bitirdiğim olabiliyor” diyerek 
şunları söyledi: “Bazen müziği 
yapıyorum, söz çıkıyor. Bazen 
sözü yazıyorum onun müziği 
çıkıyor. Bazen ikisi birden 
çıkıyor. O kadar belirsiz bir şey 
ki. Bir gün bir şarkıya başlayıp 
6 ay sonra şarkının diğer 
kısmını bitirdiğim olabiliyor. 
O yüzden hiç belirgin değil. 
Onun gerçekten bir sıralaması 
yok” şeklinde sözlerini 
noktaladı.
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Edebiyat Günlerinde “Bir Kelam Bin Anlam”
İnönü Üniversitesi Sosyal ve Entelektüel Faaliyet Topluluğu tarafından 13-21 Aralık tarihleri arasında düzenlenen Edebiyat Günleri’nde, 
atölye çalışmaları, minder sohbetleri, şiir dinletileri, şiir tahlilleri, söyleşiler, imza günleri gibi birçok etkinlik gerçekleştirildi. “Bir Kelam 
Bin Anlam” adlı program, yazar Ali Ural, şair ve yazar Bülent Parlak, yazar Irmak Zileli, şair ve yazar Kaan Murat Yanık, şair ve yazar 
Şükrü Erbaş gibi önemli isimleri ağırladı.

 Emrullah GEDİK

Yazar Ali Ural 
Sanat yaşamı hakkında 
bilgi vererek, “Şairlerin 
karşısına şu soru çıkar; ‘şiir 
karın doyurmaz neden şiir 
yazıyorsun?’ Şiir aslında 
bir sanat olarak insanın 
bütün hayatını yeniden nazır 
eder. Şiir yerine edebiyat 
kelimesini de kullanabiliriz. 

İnsan hayatında edebiyat 
bir süs bir fantezi ve zaman 
zaman bizi dinlendiren bir 
vahadan ibaret değildir. 
Edebiyat, hayal kurma, 
gerçek hayatımızla beraber 
yaşadığımız zenginleşebilir, 
derinleşebilir. Yeniden 
yürümeye, dokunmaya, 
tatmaya başlarız. Bütün 
duyularımız birdenbire sihirli 
bir değnek değmişçesine 

değişir” şeklinde konuştu. 
Hayatın anlamak için bir 
kaynağa ihtiyaç olduğunu 
ifade eden Ural, şöyle 
konuştu: “O yüzden elimizde 
edebiyat, hayal ve gerçek 
arasında oynanan bir oyun 
misalidir. Mesela Peyami 
Safa roman yazımıyla ilgili şu 
tavsiyede bulunuyor, ‘kendi 
hayal hanenizin eciş bücüş 
kahramanlığı yerine gerçek 

hayattan kahramanlar edinin.’ 
Bu şu anlama gelmiyor, 
gerçek hayattan pastadan 
bir dilim keser gibi bir 
bölümü aynen alıp aktarmak 
anlamına gelmiyor. Belki 
oradan sıçramak anlamına 
geliyor, oradan sıçrayıp 
kurgu dünyasında ve hayal 
dünyasından yeni bir yere 
taşınma anlamına geliyor.”

 Emine TUNÇ
 Ergun GÜL

Şair ve Yazar Bülent Parlak
Sanat ve tarihi hakkında 
düşüncelerini dile getiren 
Şair ve Yazar Bülent 
Parlak, şunları kaydetti: 
“Avrupa’da 17. yüzyılda 
dergicilik başlamışken 
bizde 19. başlıyor ve ilk 
dergide daha çok fenle, 

bilimle, sanatla ilgili 
olmuştur. İlk çıkan dergiler 
tamamen bilim üzerine 
bilimsel makalelerden 
oluşuyor. Abdülhamit’le 
birlikte basın yayın ve 
dergicilikte çok hızlı bir 
ivme kazanılıyor. İkinci 
Meşrutiyetle birlikte yeni 
dergiler çıkmaya başlıyor. 
Kurtuluş Savaşı’nda da 
bu dergiler destek veriyor. 

İnsanı anlayan, onun 
özünü bize anlatan eserler 
ya da yazarlar olduğunu 
düşünüyorum.” Bütün 
eserlerin insana dair bir 
şeyler söyleyerek insana 
dokunduklarını kaydeden 
Parlak, “Eğer sizde insana 
dokunuyorsanız o eserin ya 
da yazdıklarınızın ölümsüz 
olması muhakkaktır. Biz 
kültürümüzü, Anadolu 

kültürünü, Türk kültürünü, 
mutlaka insanımıza 
aktarmalıyız. Artık bilim, 
felsefe alanında, düşünce 
anlamında bir şeyler 
yapmamız gerektiğini 
düşünüyorum. Şiir 
matematiksel bir eylemdir” 
ifadelerini kullandı.

 Hatice YETMEN
 Çiğdem ERHAN

Yazar Irmak Zileli 
Yazılarını roman 
kahramanına dönüşerek 
yazdığını düşündüğünü 
belirten Yazar Irmak Zileli 
şöyle konuştu: “İnsanın 
kendinden bahsetmesi 
kadar zor bir şey yoktur. 
Bir yazar özellikle böyle 

bir topluluk karşısında 
konuşmaya kalktığında elini 
ayağını nereye koyacağını 
bilemiyor. Çünkü yazmak 
genelde tek başına yapılan 
bir iştir. Aslında yazarlık 
tek başına yapılan bir 
şeydir. Böyle kalabalık 
karşısında anlatmaktansa 
yazarak kendimi anlatmayı 
tercih eden birisiyim. 
Bu şu anlama gelmiyor 

romanlarımda ben kendimi 
anlatıyorum. Ben kendi 
içime bakarak yazan 
birisiyim. Önce kendi 
dertlerimi kurcalarım. 
Kendimle uğraşarak yazan 
birisiyim. İçimdeki dertleri 
kurcalarken başkalarını 
da ilgilendiren taraflarımı 
buluyorum ve hikâyeler 
oralardan çıkıyor. Her 
yazdığım romanda ben 

değiştiğimi dönüştüğümü 
hissediyorum, güçlendiğimi 
hissediyorum. Çünkü her 
romanda bir meselemle 
uğraşıyorum, kendimdeki 
zaaflarla uğraşıyorum, 
yapamadıklarımı 
fark ediyorum, yanlış 
yaptıklarımı fark ediyorum.”

Hatice YETMEN
 Çiğdem ERHAN

Şair ve Yazar Kaan Murat Yanık
Yazar Kaan Murat Yanık, 
İnönü Üniversitesinde 
bulunmaktan dolayı duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek 
eserleri hakkında bilgi 
verdi. Yanık, iki yıl önce 
yine İnönü Üniversitesinde 
öğrencilerle bir araya geldiğini 
anımsatarak, “Sanırım iki yıl 
içerisinde birinci sınıf olanlar 

şimdi üçüncü sınıf olmuş. Ben 
bu iki yıl içerisinde ortadan 
kayboldum. Yaklaşık 15 
-16 ay boyunca ‘Uzakların 
Şarkısı’ isimli yeni romanımın 
üstünde çalıştım. Bu vesileyle 
17 ülke gezdim. Yani birçok 
ülkede romanımla alakalı 
araştırmalarımı sürdürdüm. 
İstanbul’da bir süre bulundum 
ve araştırma yaptım. Tabi biraz 
sonra soru cevap kısmına da 
geçeceğiz. Sizin sorularınızı 
da merak ediyorum. Artık 

biliyorsunuz teknolojinin 
imkânlarıyla canlı yayın 
bile yapılabiliyor. Önemli 
olan interaktif şekilde bana 
gelecek sorulardır. Bunları 
çok önemsiyorum, yani sizin 
sorularınızı önemsiyorum” 
şeklinde konuştu.
Hem yazma sürecinde 
hem de sonrasında roman 
kahramanlarıyla yaşamayı 
sevdiğini ifade eden Yanık, 
“Kitabın kapağında da 
gördüğünüz Zencefil, belki 

beni takip eden arkadaşların 
aşina olduğu biridir. 
Zencefil romanımın papağan 
kahramanıdır. Zencefil’le 
tanıştığım gün bunu roman 
kahramanım yapmalıyım 
dedim. İki yıl boyunca 
Zencefil’le birlikte yaşadık. Bu 
süreçte maceradan maceralara 
koştuk. Zaten romanın bir 
kısmında da bu anlatılıyor” 
dedi. Yanık, programdan 
sonra öğrencilere kitaplarını 
imzaladı.

 Hatice YETMEN
 Nidanur DİKEN

Şair ve Yazar Şükrü Erbaş 
Hayatı algılama şekline 
değinerek, şunları söyledi: 
“Benim varlığımı ya da sizler 
sizlerin her biriniz varlığı bizim 
dışımızdaki bütün hayatlara 
bağlıdır. Başka insanların 
varlığına bağlıdır, hayatlarına 
bağlıdır, başka dillere bağlıdır, 
başka kültürlere bağlıdır, 

başka canlılara bağlıdır. 
Canlı cansız bütün varlıklara 
bağlıdır. Bizim hayalhanemize, 
duygu dünyamızı oluşturan 
her şeyimizi kuşatan ne varsa 
beş duyumuzla birlikte bize 
nüfuz etmiş bizim ona nüfuz 
ettiğimiz ne varsa bunlardan 
oluşan bir hayatımız vardır. 
Ben varlığımı benim dışımda 
ki bütün herkese borçluyum. 
Sende varlığını senin dışındaki 
herkese borçlusun, bana göre 

tek tek ele aldığımızda böyle 
bir formülasyonu vardır.”
Felsefesi olmayan bir toplumun 
biliminin olamayacağının 
altını çizen Erbaş, “Bilimi 
olmayan bir toplumun da 
teknolojisi olmaz. Her şeyi 
satın alırsınız. Bilim felsefeden 
var felsefe bilim kesinleşmiş 
bir alana doğru bizi taşır. Yani 
formüle edilmiş bilgiler vardır. 
Matematik fizik, kimya ve 
felsefe istediğiniz bir şekilde 

dünyayı yorumlaya bilirsiniz 
aklınızın görebileceği yere 
kadar. Okumayı genel anlamda 
sevdirecek tek şey edebiyat 
kitaplarıdır. Biz diğerlerini bir 
görev gereği okuruz. Okumayı 
genel anlamda sevdirecek olan 
edebiyat kitaplarıdır. Uygarlığı 
geleceğe kitleler taşımaz 
uygarlığı Einstein, Picasso, 
Kafka, Dostoyevski, Yaşar 
Kemal, Karacaoğlan taşır” 
ifadelerini kullandı.
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Malatya’ya gelen Oyuncu 
Emre Kızılırmak, Malatya’nın 
sadece kayısısıyla ünlü bir 
şehir olmadığını aynı zamanda 
medeniyet beşiği olduğunu 
söyledi. İNÜHABER’e 
açıklamada bulunan 
Kızılırmak, Malatya’nın 
havasının kendisine pozitif bir 
enerji hissettirdiğini kaydetti. 
Kızılırmak, Malatya’ya ilk 
kez geldiğini belirterek, 
“Havaalanından ilk indiğimde 
Malatya’nın havası gerçekten 
bana pozitif bir enerji 
hissettirdi. Bunu laf olsun diye 
söylemiyorum. Daha önce 
hiç Malatya’ya gelmemiştim. 
Sonraki senelerde de gelmek 
için vakit bulmayı isterim” 
dedi. Malatya’nın sadece 
kayısısıyla ünlü olan bir 

şehir olmadığını ifade eden 
Kızılırmak, “Malatya aynı 
zaman da medeniyet beşiği. 
Umuyorum ki sanat ve kültür 
alanında çok daha kaliteli 
işler yapabilmek için insanlar 
buraya gelir, yarışır. Kendi 
sanatlarını uluslararası düzeye 
buraya taşırlar ve bu bilgi 
paylaşımı sayesinde insanlar 
kendilerini daha üst çıtalara 
yükseltir. Dünya görüşü olsun, 
sanata bakış açıları olsun 
geliştirirler. Bu sayede biz 
de çok güzel sanat eserleri 
meydana getirebiliriz diye ümit 
ediyorum” şeklinde konuştu.
Kızılırmak, Malatya’daki 
Suriyeli vatandaşlar için 
yapılan konteyner kenti ziyaret 
ettiğini ve gururlandığını 
kaydederek, şöyle konuştu: 
“Suriyeli kardeşlerimizin 
kaldığı konteyner kente 
gittik. İlk defa bir konteyner 
kenti ziyaret etmiş oldum ve 

açıkçası çok gururlandım. Çünkü 
orada her türlü ihtiyaçlarının 
karşılanmış olduğunu bizzat 
gördüm. Küçük çocukların 
anaokulları var, öğrencilerin 
ilkokul ve lise çağındaki 
gençlerinde okuyacağı liseler 
var, sınıflar var. Karınlarının tok 
olduğunu bilmek ve sağlıklarının 
yerinde olduğunu görmek ve 
buna Türk milleti olarak vesile 
olduğumuza şahit olmak çok 
güzel ve çok gurur verici. 
Orada bir de basketbol, futbol 
ve voleybol sahaları yapılmış. 
Basketbol oynayan çocukların 
arasına ben de daldım, beraber 
basketbol oynadık, güldük 
eğlendik. Çok kısa bir zamanımız 
vardı. Keşke daha yakın olsak 
buralara da sürekli yanlarına gidip 
onlara moral verebilsek, sevgi ve 
bilgi paylaşımında bulunabilsek.” 

Malatya Medeniyet Beşiği

önce geldiğini anımsatarak, 
şöyle konuştu: “Malatya’yı 
gelişmiş gördüm. Zaten çok 
sevdiğim bir şehirdir. Malatyalı 
arkadaşlarım da var. Bildiğim 
bir yerdi ama çok detaylı 
bilmiyordum. Anadolu’nun 
en gelişmiş şehirlerinden bir 
tanesi. Sanat ve sanatçıya 
değer atfeden böyle projelerin 
çoğalması için hepimizin 
gerek oyuncuların gerekse 
kamera arkası insanların 
bilinçli olması gerekiyor. Sanat 
mecrasının değerli insanlarının 
hikâyelerinde olduğu bir yer 
olarak görmemiz gerekiyor. 
Bizden sonraki nesillere 
bırakabileceğimiz edebiyat 
gibi resim gibi çalışmaların 

Festivali’ni çok beğendiğini 
ifade eden Ünalmış, “Malatya 
Film Festivaline ilk defa 
katılıyorum. Malatya Festivali 
Anadolu’nun önü çok açık 
film festivallerinden bir 
tanesidir. Çünkü Anadolu’nun 
böyle film festivallerine 
ihtiyacı var. Biliyorsunuz 
ki sinemaseverlerin, 
sanatseverlerin Anadolu’da 
çok toplanacak mecraları 
olmuyor. Ben Malatya 
Uluslararası Film Festivalinin 
sanat için çok güzel bir yol 
olduğunu düşünüyorum. İlk 
defa geldim ama bundan sonra 
da geleceğim gibi görünüyor” 
diye konuştu.
Ünalmış, Malatya’ya 12 yıl 

 Çiğdem ERHAN
 Hatice YETMEN
 Edanur BAYTAK

    Emine TUNÇ

Bu yıl yedincisi düzenlenen 
Malatya Uluslararası Film 
Festivali’ne konuk olan oyuncu 
Murat Ünalmış, “Malatya 
Festivali Anadolu’nun önü çok 
açık film festivallerinden bir 
tanesidir. Çünkü Anadolu’nun 
böyle film festivallerine 
ihtiyacı var” dedi.
Unalmış, İNÜHABER’e 
yaptığı açıklamada, Malatya 
Uluslararası Film Festivali’nin 
önü açık olan festivallerden 
birisi olduğunu söyledi. 
Malatya Uluslararası Film 

tamamını birleştirirsek 
yedincisi oluyor. Sinema bu 
sanat dallarının arasındaki 
en değerlisi olduğu için biraz 
özen göstermemiz gerekiyor. 

Seyircimizin de bu işe gönül 
verenlerin de bu işle ilgili daha 
çok çalışma yapması gerekiyor. 
Biz de gençler olarak daha 
fazla destek olmalıyız.”

Anadolu’nun Böyle Film Festivallerine İhtiyacı Var

Oyunculukta Öğrenim Hiç Bitmiyor
 Çiğdem ERHAN
 Hatice YETMEN
 Edanur BAYTAK
 Emine TUNÇ

Ünlü oyuncu Nursel Köse, 
“Oyunculuk o kadar derin 
bir meslek ki öğrenim hiç 
bitmiyor” dedi.
Köse, İNÜHABER’e yaptığı 
açıklamada, festivalden 
dolayı Malatya’ya 
gelmekten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. 
Festivale katıldığı için 
mutlu olduğunu belirten 
Köse, “Malatya’da doğmuş 
büyümüş bir insan olarak 
bu festivalde bulunmak 
bana çok onur verdi. Ayrıca 
bana ödül dağıtma gibi de 
onurlu bir görev verildi. Çok 

güzel filmler var. Galiba 
Malatyalılar festivale çok 
ilgi gösteriyor. Festival 
açılışı çok başarılıydı” 
şeklinde konuştu.
Köse, oyuncu olmak isteyen 
gençlere tavsiyelerde 
bulunarak, şunları söyledi: 
“Sokakta keşfedilmek 
gibi bir durum yok ya da 
meşhur bir oyuncuya ‘abla 
bana bir faydan dokunsun’ 
demek gibi bir şey yok. 
Hakikaten bu önemli bir 
meslektir. Diğer meslekler 
için nasıl okuyorsak, 
tahsilini yapıyorsak işte 
bu da öyle. ‘Ben güzel bir 
insanım, yakışıklıyım. Hadi 
ben oldum’ diyebilirsin ama 
uzun vadeli, tatmin edici 

olmaz. Oyunculuk o kadar 
derin bir meslek ki öğrenim 
hiç bitmiyor. Hiç olmazsa 
kamera karşısında veya 
sahnede nasıl duracağını 
öğrenirsin ama gerisi de 
zamanla oluşabilecektir. 
Ben her rol için yeniden 
hazırlanıyorum. Yeni 
başlayacağım her rolde 
kendimi çok acemi, çok 
beceriksiz hissediyorum. 
‘Bunun altından nasıl 
kalkacağım?’ diyorum. 

 Çiğdem ERHAN
 Hatice YETMEN
 Edanur BAYTAK
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İnönü Üniversitesinde “Uluslararası Âşıklar Şöleni” 
programı düzenlendi.

Yaylı Sazlar Orkestrası Konseri

Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezinde düzenlenen şöleni, 
Malatya Valisi Ali Kaban, 
İl Emniyet Müdürü Ömer 
Urhal, Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Nusret Akpolat, 
Rektör Danışmanları Doç. 
Dr. İlhan Erdem, Yrd. Doç. 
Dr. Cemal Koyunoğlu, 
akademik ve idari personel 
ile çok sayıda öğrenci izledi.
Programın açılış konuşmasını 
yapan Rektör Danışmanı 
Doç. Dr. İlhan Erdem, İnönü 
Üniversitesi olarak âşıkları 
misafir etmekten onur 
duyduklarını belirterek, şöyle 
konuştu: “Âşıklık geleneği 
yüzyıllardır devam eden bir 
geleneğimizdir. Ozanlardan 

bugüne kadar ulaşan gelenek 
doğu toplumlarının ortak 
özelliği olan sözlü geleneğin 
bir ürünü olarak ortaya 
çıkmıştır. Doğu toplumları 
duygu ve düşüncelerini 
sözlü olarak ifade eden ve 
kendi kadim medeniyetinin 
unsurlarını kültür unsurlarını 
sözlü olarak asırlar boyu 
yaşatan bir gelenektir. 
Üniversite olarak bu kültür 
öğesine medeniyet unsuruna 
ev sahipliği yapmaktan onur 
duymaktayız. Âşıklarımızın bir 
özelliği halkın içerisinden çıkıp 
gelerek, çoğunun usta çırak 
ilişkisiyle bugüne ulaşmasıdır. 

Uluslararası Âşıklar Şöleni

“Yöre Yöre Ezgiler” Konseri

 Ülkü ÖZER
  Aslıhan SEZEK

 Edanur BAYTAK

İnönü Üniversitesinde, 
Çukurova Üniversitesi 
Devlet Konservatuvarı Yaylı 
Sazlar Orkestrası tarafından 
“8 Mevsim” temalı konser 
verildi.
Turgut Özal Kongre ve 
Kültür Merkezinde verilen 
konseri, Malatya Valisi Ali 
Kaban, İnönü Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay, 2’nci Ordu Kurmay 
Başkanı ve Malatya Garnizon 
Komutanı Tümgeneral Asım 
Kocaoğlu, Malatya Emniyet 
Müdürü Ömer Urhal, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Abdulkadir Baharçiçek, 

akademik ve idari personel ile 
çok sayıda öğrenci izledi.
İki bölümden oluşan konserin 
ilk bölümünde Keman 
Virtüözü Prof. Dr. Tuğrul 
Ganiev’in solistliğinde 4 
Mevsim Vivaldi Concerto 
çalındı. İkinci bölümünde ise 
konserin hem şefliğini hem 
de piyanistliğini üstlenen 
Prof. Dr. Erol Erdinç 
tarafından bestecisi Pizzola 
olan 4 mevsim çalındı. 
Dinleyicilerin müzik ziyafeti 
bulduğu konserin sonunda 
Rektör Kızılay ve Vali Kaban, 
Keman Virtüözü Prof. Dr. 
Tuğrul Ganiev ve Prof. Dr. 
Erol Erdinç’e çiçek takdim 
ederek, orkestra üyelerine 
kırmızı karanfil verdi.

İnönü Üniversitesi Devlet 
Konservatuvarı Türk Halk 
Müziği Topluluğu tarafından 
“Yöre Yöre Ezgiler” konseri 
düzenlendi.Güzel Sanatlar ve 
Tasarım Fakültesi Konferans 
Salonunda düzenlenen konseri, 
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay, Güzel 
Sanatlar ve Tasarım Fakültesi 
Müzik Bölüm Başkanı Doç. 
Dr. Ünal İmik, akademik ve 
idari personelle öğrenciler 
izledi. Konserden önce 
konuşan Devlet Konservatuvarı 
Müzik Bölüm Başkanı Doç. 
Dr. Ünal İmik, katılımcılara 
teşekkür ederek, konserin 
iyi geçmesi temennisinde 
bulundu. Dinleyicilere 

adete müzik ziyafeti verilen 
konserde, havada turna sesi 
gelir, çamlığın başında tüter 
bir tütün, el ediyi- taşa verdim 
yanımı, portakalım tekerlendi, 
açıl ey ömrümün varı, zahidem 
gurban-kurusa fidanım, kalk 
gidelim şıh bağına, yıldız 
akşamdan doğasın, nalın 
dilber, dut ağacı dut verir 
adlı eserleri solist Aykut Alp 
Tetik seslendirildi. Bağlamada 
Muhammed Karakurt, gitarda 
Yusuf Altun, kavalda Serhat 
Karakoç, kabak kemanede Ali 
Tohumcu, ritim sazlarda Bilal 
Kaplan ile Yusuf Oğuzhan 
Acıbucu yer aldı. Konserin 
sonunda Rektör Kızılay, solist 
Aykut Alp Tetik’e çiçek verdi.

 Merve İNAN
 Onur COŞKUN

 Emine TUNÇ
 Emrullah GEDİK
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Öğrenci Topluluklarından 
Rektör Kızılay’a Ziyaret

İnönü Üniversitesi bünyesinde faaliyet gösteren 
Bisiklet ve Satranç Topluluğu üyeleri Rektör 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay’ı makamında ziyaret etti.
Rektörlük binasında 
gerçekleşen ziyarette, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Nusret 
Akpolat, Sağlık Kültür ve Spor 
Dairesi Başkanı Ömer Çelik, 
Türkiye Satranç Federasyonu 
Malatya İl Temsilcisi Cemal 
Gürsel Toy ve topluluk üyeleri 
yer aldı.
Topluluklar hakkında bilgi 
veren Sağlık Kültür ve Spor 
Dairesi Başkanı Ömer Çelik, 
İnönü Üniversitesi Bisiklet 
Topluluğunun Akdeniz 
Üniversitesinde düzenlenen 
bisiklet turnuvasında 
bayanlarda ikinci erkeklerde 
ise üçüncülüğü elde ettiğini 
söyledi. Satranç takımının ise 

yeni kurulduğunu ifade eden 
Çelik, üniversitede düzenlenen 
turnuvayla üniversite takımının 
kurulduğunu kaydetti. 
Rektör Kızılay da bisiklet 
topluluğunun hem bayanlarda 
hem de erkeklerde elde ettiği 
başarılardan dolayı tebrik 
ederek, bundan sonraki 
turnuvalarda kendilerinden 
birincilik beklediğini söyledi. 
2018 yılında üniversitede 
bisiklet yolu yapmayı 
planladıklarını belirten 
Rektör Kızılay, “Bu yıl bunu 
yetiştiremedik. İnşallah 2018 
yılında bisiklet yolunun önemli 
bir kısmı tamamlanacak. 
Üniversite içerisinde bisiklet 

sistemi kuralım. Bu konuda 
topluluğa büyük iş düşüyor. 
Topluluğun bu konuda destek 
vermesi gerekir. Bisiklet 
topluluğuna kampüsümüzde 
bisikleti sevdirmesi noktasında 
büyük sorumluluk düşüyor” 
şeklinde konuştu.
Rektör Kızılay, turnuvalarda 
elde edilen başarıların önemli 
olduğunu ancak her şeyden 

önce yapılan faaliyetlerin 
birer spor olarak görülmesi 
gerektiğine değinerek, “Önemli 
olan çok sayıda öğrencimizin, 
sadece öğrencimizin değil 
akademik ve idari personelin 
bu aktivitelerde yer almasıdır. 
Turnuvada birinci olamadık, 
dereceye giremedik diye 
üzülmeyin. Temel amaç spor 
yapmak ve bu aktivitelerde yer 

almaktır” ifadelerini kullandı.
Topluluk üyeleri ise yaptıkları 
çalışmalar ve bundan sonraki 
hedeflerini konusunda 
Rektör Kızılay’a bilgi verdi. 
Ziyaret kapsamında İnönü 
Üniversitesinde düzenlenen 
satranç turnuvasında dereceye 
girenlere madalyaları Rektör 
Kızılay tarafından verildi. 

“5. Girişimcilik ve Kariyer Zirvesi”
İnönü Üniversitesi Girişimcilik Topluluğu tarafından 
“5. Girişimcilik ve Kariyer Zirvesi” düzenlendi.

Fethi Gemuhluoğlu Amfisinde 
düzenlenen programa, İnönü 
Üniversitesi Genel Sekteri 
ve Girişimcilik Topluluğu 
Danışmanı Prof. Dr. Hakan 
Erkuş, Topluluk Başkanı Yusuf 

Özkaya, topluluk üyeleri, 
girişimciler ve öğrenciler 
katıldı. Programın açılış 
konuşmasını yapan İnönü 
Üniversitesi Genel Sekteri Prof. 
Dr. Hakan Erkuş, girişimcilik 
konusunun son zamanların 
en önemli konularından birisi 
haline geldiğini belirterek 
şöyle konuştu: “Çünkü 
geldiğimiz noktada bilginin, 
sermayenin, tecrübenin 
oldukça yaygınlaşmış olduğu 
bir dönemde, bunları bir 
araya getirip üretmesi gereken 
insanlara ihtiyaç var. Sermaye 

birikiminin olduğu alanlar 
var. Bilgi birikiminin ortaya 
çıktığı anda ihtiyacımız olan 
şey bunlarla değer üreten, 
değer yaratan insanların, 
gençlerimizin yetişmesidir. 
İnönü Üniversitesi olarak son 
yıllarda girişimcilik derslerini 
müfredata ekledik. Yüksek 
lisans, lisans derslerinde lisans 
seviyelerinde girişimcilik 
derslerini koyduk. Girişimcilik 
topluluğumuz son 2-3 yıldır 
üniversite içerisinde oldukça 
aktif, güzel çalışmalar 
gerçekleştiriyorlar.”

“Bu Kış Çocuklar Üşümesin” 
Etkinliği

İnönü Üniversitesi bünyesinde faaliyet gösteren Toplumsal 
Duyarlılık Projeleri (TODUP), Türk Dünyası ve Akraba, 
Satranç, Tiyatro, Dans, Bisiklet, Girişimcilik, Halk Oyun-
ları, Sosyal ve Entelektüel, Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi, 
Genç Yeşilay, Uluslararası İlişkiler ve Atatürkçü Düşünce 
Toplulukları tarafından “Bu Kış Çocuklar Üşümesin” etkin-
liği düzenlendi.

 
Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezinde düzenlenen 
etkinliğe, topluluk üyeleri ve 
çok sayıda öğrenci katıldı. 
Etkinliğin açılış konuşmasını 
yapan TODUP Başkanı Kübra 
Güner, katılımcılara teşekkür 
ederek, şöyle konuştu: “Bu güzel 
ve anlamlı günde bizleri yalnız 
bırakmadığınız için teşekkür 
ederiz. Topluluğumuz olarak 
her yıl yaptığımız çocuklarda 
gülsün ve bu kış üşüyen çocuk 
kalmasın etkinliğimizde bu 

yıl bir değişiklik yapıp diğer 
topluluklarla beraber yapmayı 
planladık. Katılım sağlayan 
topluluk başkanlarımıza 
da teşekkür ederiz.” İnönü 
Üniversitesi Sağlık Kültür ve 
Spor Daire Şube Müdürü Dilek 
Seçkin ise gecenin çok anlamlı 
olduğunu belirterek, şunları 
kaydetti: “Duyarlı öğrencilerimiz 
yardım toplayarak ihtiyacı 
olan çocuklara katkı sağladılar. 
Hepinize teşekkür ederim. 
Öncelikle bu etkinlikleri 
gerçekleştiren başta TODUP 
olmak üzere Türk Dünyası 
ve Akraba, Satranç, Tiyatro, 
Dans, Bisiklet, Girişimcilik, 
Halk Oyunları, Sosyal ve 
Entelektüel, Siyaset Bilimi 

ve Kamu Yönetimi, Genç 
Yeşilay, Uluslararası İlişkiler 
ve Atatürkçü Düşünce 
Topluluklarını da ayrıca 
teşekkür ederim. Bu etkinlikleri 
düzenlemek hiç kolay değil, 
oldukça zor ama bizim 
öğrencilerimiz hepsi bir değer, 
bir cevher bana göre.” Etkinlikte 
kurayla belirlenen iki kişiye 
paraşüt, bir kişiye de güneş 
gözlüğü hediye edildi. Etkinlik 
işaret dili ve dans gösterilerinin 
yapılmasının ardından sona 
erdi.

Etkinlikte Toplanan Yardımlar 
Çocuklara Gönderildi. 
Yardımların çocuklara 
gönderildiği etkinliğe, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Nusret 
Akpolat, Sağlık Kültür ve 
Spor Daire Başkanı Ömer 
Çelik, toplulukların üyeleri ve 
öğrenciler katıldı.
Şanlıurfa, Mardin, Şırnak, 
Hakkari, Siirt, Bitlis, Ağrı gibi 
illerdeki ihtiyaç sahibi çocuklara 
kıyafet, kırtasiye malzemeleri ve 
kişisel eşya yardımının yapıldığı 
etkinlik hakkında açıklamalarda 

bulunan TODUP Yönetim 
Kurulu Üyesi Zehra Karadağ, 
etkinliğin çok anlamlı olduğunu 
belirterek, şöyle konuştu: 
“Etkinliğimiz ihtiyaç sahibi 
çocuklar için yapıldı. Onların 
kıyafet, ayakkabı, kitap, kırtasiye 
gibi ihtiyaçlarını giderebilmek 
için üniversitemizin on 
iki topluluğundan gönüllü 
öğrencilerin bir araya gelerek 
düzenlemiş oldukları ‘Bu 
Kış Çocuklar Üşümesin’ 
etkinliğinden toplanan 
yardımlar çeşitli illerimize 

 Ergun GÜL
 Merve İNAN

 Ülkü ÖZER
  Emine TUNÇ

 Emrullah GEDİK
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3 Aralık Dünya Engelliler Günü
İnönü Üniversitesi Vakfı Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi tarafından “3 Aralık Dünya Engelliler 

Günü” dolayısıyla program düzenlendi.

Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezinde düzenlenen 
programa, İnönü Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay, İnönü Üniversitesi 
Genel Sekreteri Prof. Dr. 
Hakan Erkuş, Spor Bilimleri 
Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Doç. Dr. Cemalettin Gündoğdu, 
İnönü Üniversitesi Vakfı Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi Müdürü Abdurrahman 
Hamamcı, akademik ve idari 
personel ile özel çocuklar ile 
aileleri katıldı.
İnönü Üniversitesinde 
Engelli Çocuklar Araştırma 
ve Uygulama Merkezi ile 
İnönü Üniversitesi Vakfı Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi öğrencileri tarafından 
3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü dolayısıyla düzenlenen 
resim sergisinin gezilmesiyle 
başlayan programın açılış 
konuşmasını yapan İnönü 
Üniversitesi Vakfı Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi Müdürü Abdurrahman 
Hamamcı, toplum olarak tüm 
insanları olduğu gibi kabul 
etmenin insan olma felsefesinin 
gereği olduğunu söyledi. 
Hamamcı, İnönü Üniversitesi 
Vakfı Özel Eğitim ve 
Rehabilitasyon Merkezi olarak 
hedeflerinin sorumlu oldukları 
öğrencilerin kendi kendilerine 
yeter duruma gelmelerini 
sağlamak olduğunu belirterek, 
“Yaptığımız iş gönül işidir. 
Özel gereksinimli çocukların 
topluma kazandırılması ve 
yaşam kalitelerinin arttırılması 
çok önemlidir. Engelli bireyleri 
üreten ve kendine yeten 
bir hale getirebilmek temel 
amacımızdır. Bu amacımız 
doğrultusunda özel gereksinimli 
bireylerin eğitimi bizler için 
çok önemlidir. Çünkü eğitim 
alan çocuklarımız, üretici bir 

konuma gelecek ve yetenekleri 
doğrultusunda yönlendirilerek 
kendini gerçekleştirmiş 
olacaktır” şeklinde konuştu.
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay 
ise Birleşmiş Milletlerinin 
(BM) 1992 yılında almış 
olduğu kararla, Dünya 
Engelliler Günü olarak ilan 
edilen 3 Aralık gününün tüm 
dünyada özel gereksinimli 
bireylerin sorunlarına 
dikkat çekmek, onları daha 
iyi anlamak, toplumda 
farkındalık oluşturmak 
amacıyla belirlenmiş özel 
bir gün olduğunu söyledi. 
Dünya Engelliler Günü’nün 
25. farkındalık gününde 
olduklarını belirten Rektör 
Kızılay, “Bugün, bedensel ve 
mental problemlerinden dolayı 
zorluk yaşayan milyonlarca 
insanı hatırlamamıza, 
anlamamıza fırsat veren 
bir gün olsun istiyoruz. 
Bedensel ve mental sorunlarla 
hayatını sürdürmek zorunda 
olan bireyler, ötekileştirilen 
bireyler olmamalıdır. 
Bu bireyleri tanımlarken 
kullanılan kavramları 
değiştirerek işe başlamamız 
gerekiyor. Öncelikle ‘özürlü 
birey’, ‘engelli birey’ gibi 
tanımlamalardan dilimizi 
kurtarmamız şart. Fiziksel ve 
zihinsel problemlerden dolayı 
farklı gereksinimler içinde 
olan bireyleri tanımlarken 
‘özel gereksinimli birey’ 
kavramını kullanmamız yerinde 
olacaktır. Özel gereksinimli 
birey olmak asla utanılacak ve 
saklanacak bir durum değildir. 
Fiziksel ve mental problemler 
hayallerin, ulaşılmak istenilen 
hedeflerin önünde bir engel 
olarak görülmemelidir. Zira 
bizi hayattan alıkoyan bedensel 
ve mental engellerimiz değil, 

zihnimize koyduğumuz 
engellerdir” dedi.
Rektör Kızılay, sarf edilecek 
hiçbir cümlelerinin özel 
gereksinimli bireylerin ve 
ailelerinin yaşadıklarını 
anlatmaya kafi gelmeyeceğini 
belirterek, şunları kaydetti: 
“Hiçbir cümle, otizmli bir 
çocuğun annesinin yaşadığı 
zorlukları anlamamızı 
sağlayamayacaktır. Hiçbir 
cümle, gözleri görmeyen 
bir çocuğun renklerden 
yoksun dünyasını tarif 
etmeye yetemeyecektir. 
Hiçbir cümle, annesinin 
sesini işitmemiş bir çocuğun 
özlemini anlatamayacaktır. 
Hiçbir cümlenin 
konuşamayan, yürüyemeyen 
bir insanın hayata karşı 
mücadelesini aktarmaya gücü 
yetemeyecektir. Cümlelerimiz 
özel gereksinimli bireyleri 
anlamaya ve anlatmaya kâfi 
gelemeyecektir belki ama 
özel gereksinimli bireylerin 
hayatlarını kolaylaştırmak 
için neler yapabileceğimizi 
anlatmaya yetecektir diye 
ümit ediyorum. Bu özel günde 
dünya genelinde yapılacak tüm 
organizasyonların bu amaca 
hizmet etmesini diliyorum.”
“Gerçek Engel Fizikte Değil, 

Yürektedir”
İnönü Üniversitesi Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi öğrencilerinin güzel 
bir program hazırladıklarını 
ifade eden Rektör Kızılay, 
“Fırsat verirseniz her çocuk 
başarır’ sloganıyla programa 
davet ettiler. Birazdan ne 
kadar güzel işler yaptıklarını 
hepimize gösterecekler. Özel 
gereksinimli öğrencilerimizden, 
ailelerinden ve salondaki 
misafirlerimizden, engellerine 
rağmen hayata tutunmayı 
hiçbir zaman bırakmamalarını, 
hayallerinin peşinden yılmadan 
koşmalarını istiyorum. 
2010 yılında kurulan İnönü 
Üniversitesi Vakfı Özel 
Eğitim Rehabilitasyon 
Merkezimizle özel gereksinimli 
öğrencilerimize bireysel ve 
grup eğitimi dersleri veriyoruz. 
Merkezimizde müzik eğitimi, 
spor faaliyetleri, resim, yüzme 
dersleri, dil terapisti eşliğinde 
dil dersleriyle öğrencilerimizin 
kendilerini gerçekleştirmelerine 
yardımcı oluyoruz. Merkezimiz 
dışında kampüs içinde de özel 
gereksinimli öğrencilerimizin 
ihtiyaçlarını karşılama gayreti 
içerisindeyiz. Engelsiz 
üniversite anlayışıyla her 
öğrencimizin eşit şartlarda 
eğitim görmesi için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Gerçek engel fizikte değil, 
yürektedir. Bu gerçeği 
unutmadan yaşamayı 
öğrenmemiz gerekiyor. 
Hiçbir engel hayatın ritmini 
yakalamamıza engel 
olmamalıdır” şeklinde konuştu.
“Engelsiz Bir Üniversiteyiz”
Rektör Kızılay, engellilerin 
toplumun önemli bir kısmını 
oluşturduğunun altını çizerek, 
şunları kaydetti: “Ülkemizde de 
8,5 milyon engelli kardeşimiz, 
yavrularımız var. Bunların 
aileleriyle belki 20 milyonu 
buluyor. Engelli kardeşlerimiz 
için imkanlar çok arttı. Daha 
da artması gerekiyor. Biz 
de üniversite olarak engelli 
kardeşlerimize, yavrularımıza, 
çocuklarımıza, öğrencilerimize, 
çalışanlarımıza hepsiyle ilgili 

şimdiye kadar çok güzel 
projeler yaptık. Bundan sonra 
da her yıl bunları arttırarak 
sürdüreceğiz. Üniversitemizde 
Engelli Çocuklar Araştırma 
ve Uygulama Merkezi, İnönü 
Üniversitesi Vakfı Özel Eğitim 
ve Rehabilitasyon Merkezi, 
Spor Bilimleri Fakültemizde 
Engellilerde Egzersiz ve 
Spor Eğitimi Bölümü ile 
Eğitim Fakültemizde Özel 
Eğitim Bölümümüz var. 
Buralar tabi üniversitedeki 
engelli kardeşlerimizin, 
engelleri bireylerin hayatlarını 
kolaylaştırmak için, sorunlarını 
çözmek için varlar. Biz 
engelsiz bir üniversiteyiz. 
Engelsiz bir üniversite olarak 
engelleri kaldırdık. Engelsiz bir 
üniversite olduk.”
Konuşmaların ardından 
program Engelli Çocuklar 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi tarafından 
hazırlanan slayt gösterimi 
ve Engelsiz İnönü Birimi 
tarafından hazırlanan kısa 
film gösterimiyle devam etti. 
Engelli Çocuklar Araştırma 
ve Uygulama Merkezinin 
düzenlediği sıra gecesinin 
ardından Engellilerde Egzersiz 
ve Spor Eğitimi Bölümü 
öğrencilerin hazırladığı 
ampute slayt gösterimi 
yapıldı. İbrahim Ilkım ve 
İrem Vardı’nın harman dalı 
gösterimi, Efe Özerin’in şiir 
okumasının ardından program 
Engellilerde Egzersiz ve Spor 
Eğitimi Bölümü öğrencileri 
tarafından hazırlanan halk 
oyunları gösterisiyle sürdü. 
İrem Bahadır, Öner Yoldaş 
ve Kerem Eren’in şarkı 
dinletisinin ardından programda 
Ozan Albayrak tarafından 
piyano dinletisi gerçekleştirildi. 
Engelli Çocuklar Araştırma ve 
Uygulama Merkezi Öğretmeni 
Şura Akdağ’ın müzik 
dinletisinin ardından program 
Rektör Kızılay’ın Çamlıca ve 
Pekfen Okulları yetkililerine 
plaket takdim etmesiyle sona 
erdi.
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“Günümüzde Bağımlılık” Konferansı Düzenlendi
İnönü Üniversitesi Genç Yeşilay Topluluğu tarafından “Günümüzde Bağımlılık” konulu konferans düzenlendi.

Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezinde düzenlenen konferansa, Tıp Fakültesi Anesteziyoloji 
Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. Sedat Akbaş ve Yrd. Doç. Dr. Ahmet Selim 
Özkan, topluluk üyeleri, akademik ve idari personelle öğrenciler katıldı.
Konferansa konuşmacı olarak katılan Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Hatice Birgül Cumurcu, gençlerde madde bağımlılığının günümüzde çok fazla 
arttığının görüldüğünü söyledi. Cumurcu, insanların bağımlılığa öncelikle 
sigarayla başladıklarını belirterek, “Sonrasında esrar, ilaç, alkol bağımlılığı, 
eroin ve daha farklı bağımlılıklara doğru kayıyor. Gençlerimiz de bu 
tehlike altındadır. Yurtdışına bakacak olursak orada çok daha fazla 
görülmektedir. Ülkemizde de bu oran giderek artmaktadır. Bağımlılığı 
aileler hemen fark edemiyorlar. 3-4 yıl sonra fark etmeye başlıyor. 
Tesadüfen cebinde madde bulunmasını görüp, takip ettikten sonra 
fark edilebiliyor. Fark ettikten sonrada apar topar telaşlı bir şekilde 
bağımlı çocuklarını bize getiriyorlar. Aileler böyle bir durumda 
çok heyecanlı endişeli ve korkmuş, ne yapacaklarını bilemez bir 
şekilde bize geliyorlar” şeklinde konuştu.Cumurcu, günümüzde 
gençliğin değişen toplumsal yapı ve değişen koşullarıyla birlikte 
madde kullanımının önemli bir sorun teşkil etmeye başladığının 
altını çizerek, şöyle konuştu: “İlk maddeler sigara dediğimiz 
basit maddelerle başlıyor. Sigarada aslında bağımlılık yapan bir 
madde ama diğerleriyle karşılaştırdığımızda bağımlılık oranı ya da 
diğerlerine göre verdiği zarar daha az diye düşünüyoruz. Ama bilindiği 
gibi akciğer kanserinin sebebinin yüzde 90’ının sigaradan kaynaklandığı 
bilimsel olarak ispatlanmıştır. Yani en basiti o gibi görünüyor ama 
çok tehlikeli boyutlarda da zararlarıyla da karşılaşabiliyoruz. Amerika 
verilerine baktığımızda 12-17 yaş arasında ergenlerin yaklaşık yüzde 
25’inde yasa dışı madde kullanımı görülmektedir. Dörtte bir oranında gençler 
ve erişkinler madde kullanmaktadır. 17 yaşına kadar her üç ergenden birisinin 
sigara kullandığı bilinmektedir. Ödül sisteminde dopamin dediğimiz madde çok 
önemlidir. Beyinde dopamin artıyor. Bağımlılıkta en çok dopamin artıyor. Çocuk ve 
gençlerde madde kullanımıyla ilgili bir takım risk faktörleri bulunuyor. Bunlar aile içi 
anlaşmazlıklar, ders başarısızlığı, erken yaşlarda sigara kullanımı, psikiyatrik rahatsızlığın 
olması, özellikle çocukluk döneminde başlayan hastalıklar var, dikkat eksikliği, hiperaktivite 
bozukluğu, ya da çocuklarda başlayan depresyon, yine olumsuz arkadaş çevresi, erkek cinsiyettir. 

“Koloproktoloji Workshop Hemoroidal Hastalık” Paneli

 Merve İNAN
 Onur COŞKUN

İnönü Üniversitesi Tıp Fakültesi tarafından “1. Koloproptoloji Workshop Hemoroidal Hastalık” paneli Düzenlendi.
Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezinde düzenlenen panele, Genel 
Cerrahi Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Sezai Yılmaz, Genel Cerrahi 
Anabilim Dalı Öğretim Üyelerinden Doç. Dr. Mustafa Ateş, Doç. Dr. 
Abuzer Dirican, Doç. Dr. Turgut Pişkin, akademik ve idari personelle 

öğrenciler katıldı.
Panelin açılış konuşmasını yapan Prof. Dr. Sezai Yılmaz, genel cerrahi 

alanı hakkında bilgi vererek, şöyle konuştu: “Hepimizin bildiği bir 
konu var. Genel cerrahide bir çok branş veya yan dal var. Bunların 

bir kaçının da çalışma alanları birbirleriyle kesişiyor. Hepimiz 
bunu biliyoruz. Mesela endokrin cerrahi var, onkolojik cerrahi, 
yoğun bakım, el cerrahisi, vaskülar cerrahi, klorektal cerrahi 
gibi. Bunların her biri son derece önemlidir. Bilimsel 
gelişmelere katkı sağladığı ve insanlığa hizmet ettiği 
ortadadır. Hepsinde son derece önemli konular mevcut. 
Tabi bunların içerisinde hemoroidal hastalıklar gerçekten 
son derece önemlidir. Bu toplantının başarılı geçmesini 
diliyorum. Emeği geçen bütün arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum.”
Doç. Dr. Mustafa Ateş de toplumda yüzde 50 oranında 
hemoroit var demenin doğru bir terim olduğuna değinerek, 
“Bunların ancak ve ancak yüzde 10’u kadar bir oran cerrahi 

girişime gidiyor. Bizim bilmediğimiz aslında gözden kaçan 
birçok insan otla, kremle, eczacı kalfası ile sıkı ilişkilerle 

bir sürü şey kullanıyor. Bununla ilgili elimizde bilimsel bir 
veri yok. İlginç bir veri ise zenginlik arttıkça, sosyo ekonomik 

düzey arttıkça, eğitim arttıkça hemoroidal hastalık da septomlarla 
beraber şikayetlerde artıyor” dedi.

Doç. Dr. Abuzer Dirican ise hastalığın tedavi seçenekleriyle ilgili 
bilgi vererek, “Bir hastalıkta çok fazla tedavi seçeneği varsa minimal 

uygulamalardan tutup cerrahi seçeneklere kadar değerlendirmek lazım. 
Cerrahi tedavi de amaç hemoroidal hastalıklarda özellikle üçüncü, 
dördüncü evredeki hemoroidal hastalıklarda kanamayı önlemektir” 



Eczacılık Fakültesinde Bilardo Turnuvası Düzenlendi
Spor 15

İnönü Üniversitesi Eczacılık Fakültesi tarafından düzenlenen “Sekiz Top Bilardo Turnuvası” yapılan 
final müsabakasıyla sona erdi.
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Turnuvada, birinciliği İsmail 
Dakhil, ikinciliği Yezen 
Alhassoun, üçüncülüğü 
ise Muhammed Hasan 
Shamout ile Mabin Sadeghi 
göğüsledi. Turnuvada 
dereceye girenlere plaket 
takdimi yapıldı.
Turnuvaya ilişkin konuşan 

Eczacılık Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Yılmaz Çiğremiş, 
öğrencilerin spor alanında 
aktif bir şekilde devam 
etmeleri temennisinde 
bulundu. Çiğremiş, 
öğrencilere hem bilardo 
sporunu sevdirmek hem 
de analitik düşüncelerini 
geliştirmek amacıyla 
turnuvayı düzenlediklerini 
belirterek, “Sağ olsunlar 

Sağlık Kültür Daire 
Başkanlığımızda bize destek 
veriyor. Öğrencilerimizden 
çok yüksek bir katılım oldu” 
dedi.
Eczacılık Fakültesinde 
kurdukları alanda sadece 
bilardo değil satranç 
odası, masa tenisi ve 
sportif faaliyetleri 
gerçekleştirebilecekleri bir 
ortam da oluşturduklarının 

altını çizen Çiğremiş, şöyle 
konuştu: “Bu turnuva 
öğrencilerimizin bilardoyu 
öğrenmeleri ve bu sporu 
sevmeleri açısından 
önemliydi. Önemli oranda 
başarılı olduğumuzu 
düşünüyoruz. Katılım çok 
yüksek ve turnuvada da 
yarışmacı sayısı fazlaydı. 
Öğrencilerimizin ilgileri 
de oldukça yüksek oldu. 
Böylelikle bir ihtiyacında 
giderildiğini düşünüyoruz. 
Üniversitemizin bu 
konuda çalışmaları var. 
Genel bir şampiyona 
düzenleyecek. Biz istiyoruz 
ki üniversitemizin de bilardo 
takımı üst seviyelere çıkacak 
kadar başarılı olsun ve 
gündemde kalsın. Bu amaçla 
bu turnuva çok iyi oldu ve 
öğrencilerimizde turnuvayı 
benimsediler.”
Çiğremiş, fakülte içerisinde 
spor salonu yapmayı 
düşündüklerini ifade ederek, 
“Sağlık Kültür Daire 
Başkanlığımız öğrencilere 

bu sporu daha aktif bir 
şekilde sevdirmek için 
çalışmalar yapacaklar. Biz 
sadece küçük bir kıvılcım 
ateşledik. Öğrencilerimiz 
için fakültemiz içerisinde bir 
spor salonu da yapacağız. 
Bu spor salonu daha 
başka sportif aktivitelerini 
gerçekleştirebilecekleri bir 
merkez görevi görecek. 
Sporu seven, sürekli 
sportif olan öğrenciler 
istiyoruz. Dileğimiz aktif bir 
üniversite gençliği olarak 
bu işi devam ettirmeleridir” 
şeklinde konuştu.

 Onur COŞKUN

Satranç Turnuvası Yapıldı
İnönü Üniversitesi Satranç Topluluğu tarafından geleneksel hale getirilen “Tanışma Satranç 
Turnuvası” düzenlendi.

Mediko Sosyal Tesisleri’nde 
İnönü Üniversitesi 
Satranç Topluluğuna ait 
olan satranç salonunda 
düzenlenen Tanışma 
Satranç Turnuvası’na yoğun 
ilgi gösterildi. İki gün 
süren, İnönü Üniversitesi 
öğrencileri ve topluluk 
üyelerinin de katıldığı ve 
çekişmeli geçen turnuvada, 
Yunus Emre Çay birinci, 
Feyzullah Çitil ikinci, 
Muhammed Tufan üçüncü 
oldu.
Ödüllerini alan ve turnuvaya 
katılan öğrenciler, 
turnuvayı düzenleyen 
İnönü Üniversitesi Kurucu 
Başkanı Betül Büyükaşık, 
Sağlık Kültür ve Spor 

Daire Başkanı Ömer Çelik 
ve Topluluk Danışmanı 
Öğretim Üyesi Ahmet Fethi 
Durmuş’a teşekkür ettiler.
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